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Ledare

Tidning av och för alla idrottande
och motionerande polisanställda 
i Skåne samt anhöriga till dessa.

Promenader är också 
motion

skanepolisen.se

nummer  4-2023

Motionera kan man ju göra på massor av olika sätt. Och det är ju som bekant 
viktigare att träning/rörelse blir av oavsett vilken motionsform! För mig har ar-
betshösten inneburit en del utmaningar i min ambition att träna flera gånger 
i veckan. Några dagar i höst bar det tillsammans med familjen iväg till Berlin 
då sonen skulle på konsert. Det var fantastiskt senhöstväder med sol. Vi pas-
sade på att gå mycket som sig bör i en storstad och fick ihop närmare 50.000 
steg de två dagar vi var där! Snacka om motion – fast i annan form, en histo-
risk vandring med avslut på Berlin zoo, innan tåget bar hemåt igen, så fick man 
ihop träning även den veckan, även om det var genom stegen.

Under november har våra innebandyspelare haft framgångar på polis-SM – 
stort grattis både på herr- och damsidan!

Fotboll har också varit aktuellt tidigare i år som ni kan läsa om i tidningen, grat-
tis till fint polissportarrangemang och till fina priser. 

Stort grattis också till MFF som vann SM fotboll igen!

Glädjande är att Malmö kommer stå värd för Eurovision i vår och planeringen 
för detta är i full gång! Jag hoppas att vi också få se ett och annat sportevene-
mang i Malmö, kanske både polisevenemang och annat sportevenemang!

Nu närmast ser vi dock fram emot en härlig jul och för några bär det säkert 
iväg på skidsemester så snart snön visar sig. Ännu har den inte kommit till Mal-
mö, men när tidningen kommit ut har den kanske redan varit på besök. Så god 
jul på er alla och planera redan nu in hur ni ska kombinera god mat och rörelse 
under er julledighet, det ska jag!

Styrelsen i MPGI genom Ordförande MPGI.

Petra Stenkula
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Fotboll – dam
Åsa Andreasson
asa.andreasson@polisen.se

Jakt/Fiske
Jakt: Ola Wahlberg
ola.wahlberg@polisen.se
Fiske: Glenn Olsson
glenn.olsson@polisen.se

Funktionell Fitness
Attila Vysehrad
attila.vysehrad@polisen.se

Handboll – herrar
Magnus Billing
magnus.billing@polisen.se

Handboll – damer
Inez Svensson
inez.svensson@polisen.se

Bowling
Naghmeh Moshiri
naghmeh.moshiri@polisen.se

Innebandy
Herrar: Stefan Olofsson
stefan-j.olofsson@polisen.se
Damer: Maria Moberg
maria.moberg@polisen.se

Dynamiskt skytte
John Sharifi
0730-84 92 30
john.sharifi@polisen.se

Cykel-, motions-
& friidrottssektionen
Mats Attin
010-561 50 89
mats.attin@polisen.se

Padel
Henrik Rosberg
0733-48 37 74
henrik.rosberg@polisen.se

Golf
Göran Holmgren
010-561 45 57, 0733-48 38 43
goran.holmgren@polisen.se

Fotboll – herr
Ramin Razi
ramin.razi@polisen.se

Boule
Roland Strömblad
0704-36 08 96
rollstream@telia.com
Hans Hammarstedt

Ishockey/rinkbandy
(vilande)

MPGI:s sektionsledare:
Vill ni som sektion finnas med på denna sidan med namn
och kontaktuppgifter skickar ni ett mail till
redaktion@skanepolisen.se med dessa uppgifterna.
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Ola begär ordet

Mörkrets intrång
Sommaren och hösten har lämnat oss 
nu och det märks i naturen att vin-
tern är på gång. Inte minst på mörkret 
som lägger sin slöja över oss på da-
garna. De blir kortare och alla färger 
försvinner i naturen. Alla årstider har 
sin charm dock tycker jag. Allt stör-
re del av budgeten läggs så här års på 
stearinljus och lampolja. Det är en sak 
jag älskar med hösten och vintern, att 
tända ljus och oljelampor och mysa till 
det i soffan med en bok eller vad man 
känner för. Man rör sig mer sällan ute 
men som hundägare är jag tvingad till 
det flera gånger om dagen. Det tar 
emot innan man kommer ut men när 
man sen är åter inne i värmen känns 
det bra, man har fått röra på sig och 
fått lite nytt syre i lungorna. En sak 
som händer mig då mörkret faller på 
hösten och det regnar horisontellt är 
att jag börjar längta efter att löpträna. 
I hela mitt liv under min hockeykar-
riär löptränades det i ur och skur och 
jag tycker konstigt nog det fortfaran-
de är härligt ge sig ut i höststormarna. 
Ju mer det blåser och regnar ju bättre 
tycker jag det är. Att kämpa i motvin-
den och regnet är tufft men belöning-
en kommer sen, när man får ta av sig 

sina blöta träningskläder och hoppa in 
i duschen eller det varma badet. Jag 
inser det inte är normalt men så är 
det för mig varje höst och denna hös-
ten är inget undantag. Jag springer nu 
3–4 gånger i veckan och det är inte så 
långt varje gång kan jag erkänna, mel-
lan 3–6 kilometer blir det. Jag är glad 
jag har den något annorlunda viljan 

ge mig ut i spåret trots vädret, för jag 
mår bra av det. Jag skaffade jakthund 
för två år sen och den lille krabaten 
behöver mycket motion så han brukar 
följa med ut på rundorna. Med honom 
kopplad i mitt midjebälte så går det 
undan och han hjälper till, han drar mig 
framåt då det ibland känns motigt. Sen 
när vi kommer in belönas vi båda med 
en dusch, han älskar att bli duschad 
men badrummet behöver torkas av 
efteråt då han gillar att skaka pälsen 
torr efteråt så vi får också nystädat 
badrum flera gånger i veckan. Detta är 
mitt sätt hålla konditionen uppe under 
den mörka årstiden. Vilket är ditt sätt? 
Jag tror det är viktigt att försöka röra 
på sig även då det känns motigt och 
mörkt och kallt. Hitta ert sätt och för-
sök röra på er så är man i fin form när 
den efterlängtade våren så småningom 
dyker upp om några månader. Ha det 
bäst och en god jul och gott nytt år 
från redaktören.

Chefred. & redaktionssekr.

Ola Wahlberg

Nu gör vi det enkelt
för er!

Betala er årsavgift genom att
gå in på denna QR-koden.
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Att kunna springa är frihet. Att få kän-
na vinden i håret, asfalten under skorna 
och hur pulsen går upp är en härlig käns-
la i en kropp som tidigare känts svag 
men som börjar hitta tillbaka till sitt rät-
ta jag efter tre graviditeter och skador. 
Att få känna att kroppen är stark och att 
den kan ta en vart man vill i livet. Fysisk 
styrka när den är som bäst. 

Känslan i kroppen var fantastisk den 
varma dagen i slutet på maj då jag 
föreslog för mina vänner att vi skulle 
anmäla oss till ett 10 kilometers lopp 
i Malmö. Allt kändes rätt i kropp och 
själ och inget skulle kunna stoppa 
mig från att faktiskt springa mitt för-
sta milslopp. En milstolpe för mig som 
dragits med knäskador och flertalet 
operationer genom åren. 

Vännerna var inte sena med att haka 
på och såg detta som ett steg i rätt 
riktning mot det där maratonet som vi 
så länge pratat om och som egentligen 
är målet med vår löpning. Vi har börjat 
mjukt, 5 kilometer på Vårruset och nu 
en anmälan till Malmös midnattslopp 
på 10 kilometer.

Förberedelse och tränings program 
för att kunna springa kontrollerat 
och få en bra tid inleddes men tog 
ett abrupt slut när en olycka skedde 
i tjänsten och min hälsena skadades 
i mitten på juli. Ingen löpning på 8 
veckor blev resultatet av den händel-
sen. Vattenträning och lätta prome-
nader inleddes istället och förkylning-
arna avlöste varann ända fram tills 
dagen för loppet. 

Tillsammans med mina vänner 
hoppade vi på bussen för att ta oss 
in till centrala Malmö. Vilken fantas-
tisk dag och vilken folkfest. Glada 
människor i likadana t-shirts överallt, 
musik och mycket publik. 

Strax innan klockan 21:00 blev det 
gemensam uppvärmning till musik 
på Stortorget innan första gruppen 
sprang iväg. Jag hade startgrupp 5A 
och började springa 21:12 tillsammans 
med många andra. 

Första kilometerna tog oss ner mot 
vattnet och Västra Hamnen och jag 
var faktiskt förvånad över hur snabbt 

Att springa Midnattsloppet   blev en milstolpeAtt springa Midnattsloppet   blev en milstolpe
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fyra kilometer kan gå när det är roligt 
och när det är en massa festligheter 
runtomkring. Längs vägen stod det 
DJ:s, trumslagare, körer, det fanns 
rökmaskiner, såpbubblor, olika ljus-
sättningar och en himla massa publik 
som stod och hejade på en. De första 
6 kilometerna kändes bra men sen 
blev jag trött och förkylningen gjorde 
sig påmind. Men det var bara att käm-
pa på och med det publikstöd som 
fanns så hade man inte tid att tänka 
utan bara springa i den varma Malmö-
natten. Löpningen tog oss via Kungs-

Att springa Midnattsloppet   blev en milstolpeAtt springa Midnattsloppet   blev en milstolpe
parkens fantastiska grönska upp till 
Triangeln och tillbaka ner mot Lugnet 
och Södertull och in på gågatan tillba-
ka till Stortorget. Sista kilometern kän-
des bra, jag lunkade på i mitt tempo 
och kände att jag fixar ju det här trots 
sjukdom och skador. Sluttiden, strax 
över timmen i sig var inget att skryta 

över men kan man springa en mil, kan 
man springa fler..

För att fira att vi gjort detta och att 
två av våra mål är klara i jakten på 4,2 
så avslutade vi med varsitt glas mous-
serande innan vi tog bussen tillsam-
mans hem igen.

Malin 

Karta över loppet. ↑

Undertecknad med sin medalj. →
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MPGI – för alla

Värdeord
Uppförande, ansvar, respekt och tillsammans är 
MPGI:s värdeord och ska genomsyra all aktivitet i 
verksamheten.

Uppförande
MPGI har ett korrekt uppförande genom att upp-
träda på ett trevligt och respektfullt sätt gentemot 
andra personer i och utanför föreningen. Vi gör 
inte skillnad på någon oavsett ålder, könsidentitet, 
könsuttryck, sexuell läggning, trosuppfattning, kul-
turell härkomst, etnicitet eller fysisk- eller psykisk 
funktionsnedsättning.

Ansvar
MPGI tar ansvar vår utveckling som deltagare och 

människa, för en god verksamhet och för att bidra 
till en god hälsa genom idrottens kraft. Vi står upp 
för allas lika värde och tar ansvar för en drog- och 
våldsfri idrott.

Respekt
Vi visar varandra och övriga vi möter med respekt, 
genom att se, höra och bekräfta varje individ.

Tillsammans
I MPGI arbetar vi för att tillsammans skapa fram-
gång och välmående. Detta gör vi i alla samman-
hang, på och utanför planen. Tillsammans förbätt-
rar vi samarbetet och stärker vårt varumärke.

Rabatt på
Intersport/Bernstorp
En medlem som handlar ska visa upp sin
Polislegitimation i kassan för att erhålla
följande rabatt:

20% på allt i
butikens sortiment,
ordinarie pris.

På cyklar har vi
10%
på ordinarie pris.

MPGI är en förening för alla, oavsett om du själv är aktiv som tävlande, motionär eller vill vara med och
supporta. MPGI ska verka för att främja en god och sund hälsa genom rörelse och positiva upplevelser.

Föreningen är till för den som vill idrotta, utvecklas och vara med i vår sociala gemenskap.
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European Police and Fire GamesEuropean Police and Fire Games
i Torrevieja:i Torrevieja:
En hyllning till hjältar från hela EuropaEn hyllning till hjältar från hela Europa

En Samling av Europas
Finaste Yrkesmän
Syftet med spelen är att främja vänskap 
och samarbete mellan yrkesmännen 
inom dessa räddningskategorier och 
ge dem möjlighet att tävla mot varan-
dra. 2023 hade Torrevieja äran att vara 
värd för detta anmärkningsvärda eve-
nemang.

EPFG erbjöd en bred palett av 
idrottsgrenar som testade deltagar-
nas styrka, uthållighet och skicklighet. 
Bland dessa sporter inkluderades nu 
även padel, en populär racketsport som 
har sitt mecka i just Spanien. Padel är 
känd för sitt snabba tempo och soci-
ala aspekter, och det tillät deltagarna 
att visa sin mångsidighet inom idrot-
ten. Idrotten kräver god fysik då det är 
långa snabba bollar där en boll kan vara 
väldigt länge om man jämför med and-
ra racketsporter som oftast är kortare 
mellan viloperioderna.

Det är något speciellt med att träf-
fa internationella kollegor. Speciellt 
för undertecknad och kollegan Mats 
var det extra kul då vi förenades med 
våra kollegor i en för oss relativt ny 

Torrevieja, en vacker kuststad belägen i södra Spanien, har precis varit värd för år 2023 
års upplaga av vad som kallas European Police and Fire Games som hyllar hjältar i uni-
form. Deltagande är europeisk polis, räddningstjänst (brandkår/ambulans), tull och 
kustbevakning. European Police and Fire Games, även känd som EPFG.

idrott. Både jag och Mats har tävlat 
internationellt i tennis men padel är 
något vi båda engagerat oss i på äldre 
dagar. Även om tävlingen var intensiv 
och samtliga deltagare tydligt visade 
sin tävlingsinstinkt och vinnarskallar 
präglades tävlingen av samarbete och 
solidaritet. Padel är en historiskt sett 
nobel sport som innefattar "sports-
manship" av högre rang. I Sverige blir 
det heta diskussioner om tvivelaktiga 
domslut men i Spanien var det extremt 
sportsligt uppförande, väldigt proffsigt, 
främst från de spanska deltagarna. Sä-
kerligen för att de är uppväxta med 
sporten. Svenska padelspelare här-
stammar från alla olika idrotter och då 
även idrotter där det kan vara en råare 
jargong. Deltagarna under EPFG delade 
med sig av sina erfarenheter och knöt 
vänskapsband över gränserna, vilket 
skapade en känsla av gemenskap som 
sträckte sig bortom padelburen. Det 
var hjärtevärmande att se yrkesmän 
som normalt står inför utmanande si-
tuationer i sitt dagliga arbete komma 
samman och fira varandras prestationer 
inom idrott. Dessa män och kvinnor i 

uniform som skyddar vårt samhälle och 
står i frontlinjen under nödsituationer 
var nu idrottsklädda och redo för kamp.

Tävlingen i sin helhet har så många 
idrottsgrenar att de får utövas under 
2 veckors tid där racketsporterna spe-
lades i slutet mellan 4–8 oktober. Jag 
och Mats åkte glada i hågen ner den 3:e 
och landade runt midnatt på Alicante 
flygplats. En bil var bokat i våra namn. 
Eftersom jag gillar att prata med totalt 
främmande människor fann jag och Sixt 
biluhyrarrepresentant att vi hade en 
gemensam nämnare i att hans bror var 
nyligen examinerad polis i Madrid vilket 
gjorde att biluthyraren uppgraderade 
oss gratis till en finare bil. Ca 60 minu-
ters bilfärd ner till vår lägenhet som var 
belägen strax söder om Torrevieja. Det 
kunde ha varit en 45-minuters färd om 
jag inte ställt in ”gång” i GPSen på mobi-
len vilket gjorde att vi aldrig riktigt kom 
ut från flygplatsområdet. En korrigering 
av GPS och färdsätt och vi var iväg. Väl 
nere fick vi tillgång till vår lägenhet. En 
trerummare med kokvrå. Det bästa av 
allt var så klart poolen utanför som till-
hörde lägenheterna i denna ”gated com-
munity”. Det var snabbt sänggående för 
att vakna upp till 28 grader och knallblå 
himmel. Snabb korrespondens med frun 
hemma gav vid handen att vi hade unge-
fär 13 grader varmare och avsaknad av 
blåst och regn.
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Jag och kollegan anmälde oss till 
EPFG mer som en rolig grej. Tävlingen 
är också kallad Polis-EM när det gäller 
racketsporterna eftersom det annars 
endast finns padel i svenska och nord-
iska mästerskap. Eftersom Spanien är 
padelns mecka tog vi för givet att det 
skulle presteras på nivå lik ”World Pa-
del Tour” (proffstouren). På morgonen 
tog vi oss in till centrala Torrevieja för 
obligatorisk incheckning där vi äntligen 
fick se vår lottning. En smärtsam suck 
drog vi båda när vi insåg att det första 
laget vi skulle kämpa mot var spanjorer. 
Jag är som jag är och började direkt att 
Googla deras namn. En viss nöjdhet in-
fann sig när jag inte fick några direkta 
träffar på namnen. Men de var ju span-
jorer och har förmodligen bytt grepplin-
da innan de lärde sig gå.

Efter incheckningen och vår "goodi-
ebag" som bl.a. innehöll en keps som 
var gräslig, nästan i stil med polisens 
reflexkeps, men även en del användbar 
utrustning som vattenflaska, nyckelring, 
handduk och liknande, tog vi oss ut i 
Torrevieja stad. Miljön är palmer, sand-
stränder, beachwalk med restauranger, 
allt sånt som man kan önska sig som 
turist. 

I vår första match fick vi möta våra 
första spanska motståndare, Juan och 
Fransisco. Döm om vår förvåning när vi 
dammade av dessa poliser från Mala-
ga i två raka ganska snabba set. Vi fick 
där och då blodad tand och tänkte att 
dessa herrar må ha spelat padel från 
blöjålder då det var tydligt att de hade 
den taktiska delen klart för sig, men de 
klarade inte av vårt svenska padelspel. 
Spansk och svensk padel (på amatörni-
vå) skiljer sig ganska mycket åt i tempo. 
Den svenska varianten är mer närbe-
släktad med tennisen och innefattar 
hårda slag med så få släpp i bakglas 
som möjligt. Det är serve och volley 
style helst med 2–3 välriktade volleys 
följt av en dödande smash. Den span-
ska varianten är mer eftertänksam och 
det lobbas gärna efter släpp i glasvägg 
men våra snabba hårda volleys ställ-
de spanjorerna något då de inte hade 
tid att tänka vilket gjorde att lobbar-
na blev för korta och vi kunde avgöra 
snabbt. Redan där lärde vi känna ”Ja-
vier” - hallägaren, som har god vana vid 
svensk padel då svenskar vallfärdar till 
Torrevieja och inte sällan vill dem boka 
de personliga tränarna som de olika 
hallarna erbjuder. Det finns facebook-

grupper som heter i stil med ”Svenska 
padelspelare i Torrevieja” eller ”hitta 
motstånd Torrevieja”. Javier ägde hallen 
”Nova” vilket var hallen för Europeiska 
polismästerskapen i Padel. Javier visade 
tydligt att han gillade den svenska pa-
delstilen. Efter varje vinst log han allt 
bredare när hans landsmän hade fått 
smaka på den svenska padelstilen. Var 
gång vi hade spelat och frågade Javier 
om han kände till våra nästa spanska 
motståndare så log han varje gång och 
svarade ”similar”, varpå vi frågade om 
han kände till dem och var gång svara-
de han ”no no, but similar”. Javier var 
extremt laid back och tog det mesta 
med lugn trots att han stod som ensam 
värd för denna tävling. Första match-
vinsten firades med ett besök på fina 
La Mata och ett dopp i havet. Doppet 
i havet följdes av dopp i poolen och nå-
gon timme på gräset bredvid.

Andra matchen var mot ännu ett 
spanskt par, Angel Redondo och Jose 
Pablo Varas. Denna gången hade våra 
spanska motståndare rest från Madrid. 
De hade nog inte spelat tillsammans så 
mycket då de hade svårt för våra volleys 
i mitten. Även den här gången visade sig 
den svenska padelstilen överlägsen den 
spanska. Det visade sig att Javier hade 
rätt då de var ”similar” dem vi mötte i 
första matchen. Kvartsfinalen blev mot 
ett svenskt lag från Stockholm, rädd-
ningstjänsten, som slog ett spanskt par 
i åttondelsfinalen. Paret hette Andreas 
Beijer och Carmelo Lundblad. Carmelo 
var uppväxt i spanien och spelat mycket 
padel som liten. Nu har han lägenhet i 
Torrevieja och åker regelbundet ner och 
tränar padel. En match jag faktiskt trod-
de att svenskarna skulle lämna banan 
gråtande då spanjorerna var skolade 
padelspelare. Men på något vis lyck-
ades svenskarna vinna i två raka set. 
Vår match gick väldigt snabbt och jag 
och Mats var vidare till semifinal. Där 
väntade ännu ett svenskt par, Kjell En-
qvist och Tony Lindström som även de 
vunnit första matcherna mot spanska 
motståndare. Taktiken nu blev att spela 
ännu hårdare än i de första två match-
erna. Viktigt att inte låta motståndarna 
komma till smashläge då de hade varsin 
stenhård smash. Taktiken blev att jag 
skulle driva forehandsidan med djupa 
slag så att de misslyckade lobbarna lan-
dade på Mats som har en smash så hård 
att till och med Lebron stannar till för se 
och lära. Jag ljuger inte om Mats hade  
runt 25 vinnande smashar i den match-
en. Vår taktik gav framgång och vi gick 
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vinnande ur matchen utan att behöva ta 
ut oss något vidare.

Nu började vi känna att vi faktiskt 
inte hade några motståndare att vara 
rädda för. Vi hade sett det spanska pa-
ret vi skulle möta i final och även om vi 
valde att inte titta så mycket så insåg vi 
att det skulle bli en tuff match. Ett pro-
blem vi nu insåg var att vi utgått från 
att vi inte skulle gå så långt i tävlingen 
och hade bokat flyg hem strax efter 
lunch finaldagen. Som jag tidigare skrev 
är spanska padelspelare trevliga och 
sportsliga folk och de gick med på att 
spela finalen tidigare än enligt schema. 
Kollegorna hade rest från Barcelona 
och jag tror att de hade åkt ner med en 
självklar turneringsvinst i tankarna. De 
spelade med sponsorkläder och nam-
nen prydligt tryckta på tröjorna.

Dagen för finalen bestod av pack-
ning och utcheckning från lägenheten. 
I övrigt är vi ganska vidskepliga både 
jag och Mats och förberedde oss exakt 
likadant som övriga dagar. Under nat-
ten fick racken ligga på huvudkudden, 
naturligtvis nylindade. Vår förberedelse 
gav resultat. Inbollningen började och 
jag ska erkänna att jag kände att finalen 
skulle bli lite för tuff. För de som spelat 
padel är det känt att man inte ”kickar 
ut” smashen så enkelt men min gubbe 
jag bollade in mot kickade ut mina höga 
bollar i inbollningen som att han ald-
rig gjort något annat. En stor kille som 
dessutom var väldigt rörlig. Forehand-
killen var mindre och snabbare, han var 
duktig på att plocka våra hårda volleys 
i sidoglas och bakglas. Vi vann första 
set med 6–4 efter att ha tagit ledning-
en med 3–0. Den här gången blev tak-
tiken att lägga mest på forehandkillen 
och smasha hårt på backhandkillen som 
var långsammare. Det visade sig att 
han också rörde sig taktiskt och vi fick 
många fler bollar över nät än i tidiga-

re matcher. I andra set tog vi ledningen 
med 4–1, men på något sätt bröt de till-
baka och vann andra set med 7–5. Rent 
psykologiskt mot så duktiga padelmot-
ståndare är det svårt att komma tillbaka. 
Detta tillsammans med 28 grader varmt 
i hallen gjorde det svårt att manövrera 
ut spanjorer som dessutom är vana vid 
värme och klimat. Hur som helst så gick 
vi fram till 4–1 i ledning även i avgöran-
de set. Spanjorerna vände tillbaka till 
4–4 och kändes starka. De jublade efter 
samtliga vinnande poäng och kände vitt-
ring på seger. Detta satte vi dock stopp 
för och vi kunde vinna med 6–4 i avgö-
rande set med en matchlängd som visa-
de 2,5 timmar. Jag har själv aldrig spelat 
en så lång padelmatch och aldrig heller 
i sådan värme. Jag vet inte om vi, Javier 
eller representanterna för EPFG som 
skulle hänga medaljerna runt våra halsar, 
var gladast. Jag tror att de tyckte det var 
kul att se en helt annan typ av padel än 
vad de är vana vid.

Nu hastade det. Bilen skulle åter-
lämnas och vi skulle checka in på 
flyget. Det blev till att trycka ner de 
svettiga kläderna i resväskan och ta 
en snabbdusch för att sedan köra till 
flygplatsen. Väl på plats fick vi dock 
tid för en segerburgare och iskall öl.

European Police and Fire Games 
i Torrevieja var en framgång på alla 
sätt. Den förenade yrkesmän från 
hela Europa, framhöll deras skicklig-
het och engagemang och gav oss alla 
möjlighet att hedra våra lokala poliser 
och räddningstjänst. När Torrevie-
ja säger farväl till detta spektakulära 
evenemang är vi säkra på att minne-
na från EPFG kommer att leva vidare 
länge, och att detta kommer att tjäna 
som inspiration för oss alla att upp-
skatta och stödja våra lokala hjältar i 
uniform.

Henrik
för MPGI Padelsektion
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European Police and Fire Games
i Torrevieja:
En tävling i CrossFit bestående av 4 event

I början av oktober 2023 gick European Police and Fire Games av stapeln i Torrevie-
ja, Spanien. EPFG är ett idrottsevenemang som pågår i 9 dagar och inkluderar 40 oli-
ka sporter och grenar. Det kan liknas vid ett olympiskt spel för blåljuspersonal, såsom 
poliser, brandmän, tullare, kriminalvårdare, ambulanssjukvårdare m.fl. Evenemanget är 
stort med många tävlande (från 30 olika nationer) som slåss om en pallplats och natur-
ligtvis representerades Sverige i flera grenar.

Att lägga tävlingen i just Torrevieja är förmodligen ingen slump då stadens lokalise-
ring är på Spaniens solkust som bjuder på fint väder i princip året om. Vid tävlingstillfäl-
let i oktober var dagstemperaturen ca 30 grader, vilket passade svenskarna bra jämfört 
med vädret på hemmaplan.

Tillsammans med 4 andra svenskar som 
representerade räddningstjänsten och 
tullverket representerade polisen Jo-
han Sverige och MPGI i grenen Cross-
Fit. Gemensamt för de 4 svenskarna så 

tävlade de under SBMIF (Svenska Blå-
ljusmyndigheters Idrottsförening) och 
Johan deltog i elitklassen (så kallad RX) 
för män över 40 år.  

CrossFit innebär funktionell träning 

och syftar till att förbättra din kondi-
tion, styrka, rörlighet och uthållighet 
genom varierande och ofta höginten-
siva träningspass. Träningen inkluderar 
en mängd olika övningar och rörel-
ser, allt från tyngdlyftning/olympiska 
lyft och gymnastik till konditionsöv-
ningar såsom rodd, löpning och cyk-
ling. De vanligaste träningsredskapen 
är skivstång, hantlar, kettlebells och 
rodd-/cykelmaskiner. CrossFit som 
träningsform är utformad för att vara 
varierande och utmanande. En vanlig 
missuppfattning gällande CrossFit är 
att man måste vara i bra form för att 
kunna utöva sporten, vilket såklart inte 
stämmer. Träningsformen passar alla 
oavsett ålder, kön, träningsbakgrund 
eller hur vältränad du är sedan tidigare 
och är man ny inom CrossFit finns det 
alltid skalningar och andra alternativ till 
övningarna för att dessa ska passa just 
dig. Vid kontinuerlig träning, där man 
följer ett planerat träningsupplägg, ger 
träningsformen ett snabbt resultat och 
tar dig till nya fysiska nivåer. Det är 
progressionen som gör all träning ut-
manande och är även det som gör att 
du fortsätter att utvecklas, blir starka-
re och mer uthållig. Ett klassiskt trä-
ningspass, lett av en coach i en Cross-
Fit-box, varar oftast i 1 timme och 
inkluderar förberedande uppvärmning 
följt av en styrkedel och en konditions-
del.

Johan beskriver årets EPFG Cross-
Fit-tävling som en dag bestående av 4 
event (deltävlingar). Vanligtvis består 
en tävling som denna av 5-6 event för 
att mäta de tävlande i alla ovan nämn-
da delar som styrka, teknik, gymnastik, 
kondition etc. men pga tiden och det 
höga antalet tävlande komprimerade 
arrangören tävlingen till 4 event.

Event 1 innehöll en 10 min AMRAP, vil-
ket innebär att man under 10 min gör 
så många varv/repetitioner som möjligt 
av följande övningar; 12 kcal Assault 
Bike, 10 rep Chest to bar och 20 rep 
hantel Snatch.
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Assault bike – en cykel där man använ-
der både armar och ben.
Chest to bar – som chins men räcket 
ska inte bara förbi hakan utan ska även 
toucha bröstet. 
Hantel snatch – lyft av en 22,5 kg han-
tel från marken till fullt utsträckt över 
huvudet.

Event 2 innehöll en 6 min AMRAP, där 
man på 6 min skulle få ihop så många 
varv/repetitioner som möjligt av 50 
Double unders, 5 Snatch och 15 Toes 
to bar.

Double unders – hoppa hopprep men 
där repet ska snurra två varv på ett 
hopp.
Snatch – en tyngdlyftnings gren där 
man rycker upp stången från marken 
direkt upp till raka armar över huvudet 
(60 kg i detta fallet).
Toes to bar – en gymnastisk övning där 
man hänger i ett räcke och svingar upp 
fötterna så de slår i räcket.

Event 3 och 4 skulle tillsammans ge-
nomföras på under 7 minuter inklude-
rat rodd 50 kcal på en roddmaskin så 
snabbt som möjligt (event 3) och res-
terande tid bygga upp två repetitioner, 
så tungt som möjligt, av Hang Clean 
(frivändning med skivstång på svenska).

För varje placering i respektive event 
får man poäng. Alla poäng från de oli-
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ka eventen räknas sedan ihop till en 
slutplacering för varje deltagare. Johan 
lyckades ta hem hela 2 eventsegrar och 
avslutade därmed tävlingen på prispal-
len med en bronsmedalj.

(Johan) ”Det var en tävlingsdag och 
en resa jag aldrig kommer att glömma. 
För att ytterligare spä på nervositeten 
för oss från övriga Europa hölls brie-
fingen på spanska, vilket såklart fick 
pulsen att gå upp något då mina kun-
skaper i spanska sträcker sig så långt 
som att beställa en öl och kanske en 
Paella. Detta löste sig när en engelsk-
talande spanjor till slut gav sig tillkän-
na. Det var verkligen roligt att träffa 
kollegor och likasinnade från hela Eu-
ropa och att dessutom åka hem med 
en bronsmedalj var en otrolig känsla. 
Jag kan varmt rekommendera andra att 
ställa upp i kommande European Police 
and Fire Games, eller varför inte World 
Police and Fire Games i Alabama, USA 
2025 som jag själv siktar mot. Tills dess 
kommer jag att fortsätta jobba vidare 
med mina svagheter och ha kul i Cross-
Fit boxen med mina vänner”. 

Johan Eriksson
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Nu ska jag berätta lite om RallyNu ska jag berätta lite om Rally

”Jasså du håller på med rally, är det där man kör på en bana”? Den frågan har man fått 
otaliga gånger, och det sympatiska svaret man ger tillbaka är ”nja, inte riktigt”, samtidigt 
som man undrar vilken sport det är personen blandar ihop det med. Jag förstår att det 
inte är lätt att hålla reda på de olika grenarna. Rally är en av många sporter inom mo-
torsporten, och det är inte den mest uppmärksammade.

För att börja i rätt ände kommer jag att 
förklara lite om hur rally går till. Det 
går ut på att man ska ta sig från punkt 
A till punkt B så snabbt som möjligt på 
tillfälligt avstängda vägar, i specialbygg-
da bilar. Man startar en i taget med en 
minuts mellanrum på ett ställe, och slu-
tar på ett annat beroende på hur lång 
vägen är. Detta heter specialsträcka, 
och precis som inom polismyndighe-
ten älskar även rallysporten förkort-
ningar, så SS. (Men om man vill hänga 
med i snacket benämner man det som 
“sträcka”). Det finns olika varianter, och 
det skiljer sig beroende på var man är i 
världen och utövar denna sport. Men i 
Sverige är det grusrally som dominerar, 
och det är till största delen det jag har 
åkt. Detta innebär att vägarna man kör 
på är grusvägar inne i skogen. Det finns 
även asfaltsrally som är mycket stort 
utomlands. Där är det inte ovanligt att 
man stänger av hela städer för att kun-
na tävla på vägarna i och utanför orten. 
Om man däremot kör ett rally på asfalt i 
Sverige är det oftast på ett industriom-
råde, och att man kör flera varv istället 
för från punkt A, till punkt B. 
I vårt avlånga land har vi också en typ 
av rally som inte jättemånga andra län-
der kan stoltsera med, nämligen vin-

terrally. Det tror jag att de flesta av 
er känner till med tanke på att ett av, 
ibland också nämnd som det största 
idrottsevenemanget i Sverige, är ett så-
dant, nämligen Svenska Rallyt. Numera 
heter det Rally Sweden, men kärt barn 
har många namn. Rally Sweden är en 
av deltävlingarna som ingår i rally-VM, 
(World Rally Championship, förkortning 
WRC) och är den enda deltävlingen 
som är en full vintertävling. Det är svårt 
att mäta antalet besökare med tanke på 
att man inte har en arena och biljetter 
som man kan räkna som i andra spor-
ter, utan här är man i skogen, på flera 
mils radie och man tar sig dit på alla 
möjliga sätt över snön. Men enligt Rally 
Swedens siffror drar det cirka 200 000 
besökare och 100 miljoner TV-tittare 
från hela världen.

Precis som Rally Sweden har Umeå 
som huvudort, har alla tävlingar en så-
dan där man har serviceplats, HQ m.m. 
Det är därifrån man utgår och sedan 
finns sträckorna runt om denna ort. 
Beroende på tävlingens storlek och 
status varierar antalet sträckor, mindre 
tävlingar kan ha tre eller fyra sträckor, 
medan SM-tävlingarna har cirka tio till 
femton sträckor, och pågår då i flera 
dagar. Längden på sträckorna är också 

olika, småtävlingar kan ha sträckor på 
bara ett par kilometer, och i SM kan 
sträckorna vara över tre mil långa.

Det finns en uppsjö av olika bilar som 
man kör, många skillnader men också 
många likheter. Förarna delas in i tre 
olika nivåer. Man börjar som C-förare 
och sedan får man tävla sig till upp-
klassningspoäng så man kan komma 
upp en nivå till B-förare, och slutligen 
A-förare som är det bästa. Detta gäller 
alla, oavsett kön och ålder m.m. Precis 
som förarna, delas även bilarna in i oli-
ka klasser. Då beror det på vad det är 
för bil, vilken drivning den har och hur 
modifierad den är kan man säga. Det 
finns allt ifrån nästintill vanliga bruks-
bilar till WRC-bilarna som är utforma-
de och byggda av märkesteamen. Men 
oavsett om man kör en otrimmad bak-
hjulsdriven Volvo 940 eller en fyrhjuls-
driven fabriksbyggd Skoda med turbo, 
måste bilen vara utrustad med vissa sa-
ker för säkerhetens skull. 

Alla bilar har en bur inbyggd i bilen, 
och det är metallrör som man svetsar 
inne i bilen för att skydda besättningen 
vid en eventuell avåkning. Bilarna har 
plats för två personer, en förare och en 
kartläsare eller co-driver. Skillnaden är 
att co-drivers har gått en vidareutbild-
ning för att få läsa noter, en kartläsare 
får inte det. Jag kommer till not-delen 
strax... Båda sitter i speciellt utformade 
stolar, med 6-punktsbälten som gör att 
man sitter fast ordentligt. Man har ock-
så personlig utrustning som hjälm med 
intercom som man spänner fast i ett 
nackskydd så att man endast kan röra 
nacken till det absolut mest nödvän-
diga. På kroppen klär man sig i ett un-
derställ inklusive strumpor, balaclava, 
handskar (för föraren), skor och en fler-
lagers overall som är behandlad med 
ett flamsäkert skydd. Så om man är ute 
efter en sport för att visa upp sig och 
vara snygg i, leta vidare. 

Jag började tävla så smått i rally när 
jag var 17 år gammal, när mitt och min 
brors tjatande på pappa att skaffa en ny 
rallybil väl hade lönat sig. Ja, min farbror 
ska ha lite av den credden också. Pappa 
har tidigare tävlat i rally, så egentligen 
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var han inte svårövertalad. Men sagt 
och gjort, pappa hämtade en gammal 
Volvo som vi (läs min pappa och min 
bror), byggde om till en rallybil i klassen 
Grupp F. Det innebär att bilen fortfa-
rande är ganska standard, men opti-
merad på olika sätt. Pappa, jag och min 
bror turades om att köra och att vara 
kartläsare, medan mamma var markser-
vice. Rallyintresset från mammas sida är 
minst lika stort, och även om hon själv 
inte har tävlat, har hon varit ute i ur och 
skur, hejat på och varit funktionär. Så 
att man råkade fastna för rallysporten 
kom kanske inte som någon chock för 
varken släktingar eller bekanta.

Det var ett ganska sporadiskt tävlan-
de för min del de första åren, jag åkte 
lite med min farbror och lite med min 
pappa. Det råkade bara bli så att de i 
min närhet föredrog att köra, och det 
var ett ständigt behov av kartläsare. Så 
jag gick kursen för att få läsa noter, och 
intog högerstolen helt enkelt. 

2021 började jag åka med en kille vid 
namn Karl Johan Ingesson (Kalle) i en 
BMW 320i i klassen Standard Grupp F. 
Varken Kalle eller jag kunde titulera oss 
som rutinerade, Kalle hade nyligen klas-
sats upp från ungdomsklassen som man 
får lov att köra i innan man har körkort. 
Där kör man då med sin handledare 
precis som man gör när man tar körkort, 

och det är inte tillåtet att ha noter. Det 
är för att man ska lära sig grunden i att 
köra rally, behärska bilen och att kunna 
läsa av vägen. Jag själv hade ju dess-
utom bara åkt mycket sporadiskt och 
en handfull tävlingar med noter. Detta 
toppade vi med att ha en helt nybyggd 
bil och att vi egentligen inte kände var-
andra särskilt väl. Trots att vi har  brutit 
en del tävlingar och haft vår beskärda 
del av tekniska strul, har vi alltid haft 
otroligt roligt ihop. Jag önskar att jag 
kunde beskriva den relationen man 
bygger och stämningen i bilen. Men det 
samarbetet är något man själv måste 
uppleva för att kunna förstå fullt ut. 

Mitt jobb som co-driver är dels att 
ha koll på saker runt omkring tävling-
en, men på tävlingen är jag ansvarig för 
tiderna då man hela tiden har ett tids-
schema man måste följa på minuten. 
Jag har också vägbeskrivningen för hur 
vi tar oss ut till sträckorna, vilket är en 
förutbestämd väg som man får i en så 
kallad ”roadbook”, och ska se till att vi 
inte kommer för tidigt eller för sent in 
till tidskontrollen. Utöver detta ingår 
det att hålla kolla på sin förare, se till 
att man är på plats till möten, ha för-
nödenheter med sig i bilen och dylikt.
På sträckan läser jag det som heter 
noter, och då inte musikaliska noter. 
Detta är ett särskilt språk som finns i 
olika versioner, och det jag och Kalle 
använder, är svenska siffernoter. No-
terna säger hur vägen går helt enkelt. 
Vissa tävlingar har inte noter alls, men 
de större tävlingarna har det. Om man 
inte har noter får man helt enkelt som 
förare läsa av vägen, med hjälp av sin 
kartläsare. Arrangören bistår med noter 
på samtliga sträckor som då är till för 
att passa alla. Då är det en specifik per-
son som har gjort noterna och sedan 
kör de tävlande på dem. I SM får man 
skriva egna noter, eller ändra dem man 
får av arrangören. Då ingår det rekog-
nosering i tävlingsschemat vilket inne-
bär att man kör igenom sträckorna med 
en vanlig personbil och skriver noterna 
så som man vill ha dem innan tävlingen 
startar på riktigt.

Svenska siffernoter består av siffror-
na 1–6 som beskriver hur mycket det 
svänger, där 1 är skarpast. Det använ-
der man tillsammans med H eller V som 
givetvis står för höger och vänster. Ut-
över det finns det också lite tilläggsord 
som, öppnar, nyper, plus, minus, lång, 
etc. Sedan har vi andra beskrivande 
ord som krön, hinder inner, bro, och 
varningar i tre olika nivåer m.m. När vi 

Besättningen Kalle och Emma.

Noter →
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skriver noterna använder vi tecken is-
tället för att skriva hela ord. 

Ett exempel kan vara H3+ till V2->/Kr 
100 H5 60 V6 80!  HNH i VSK LUCKA.

När man läser noter gäller det att 
hela tiden följa med och veta var man 
är. Veta hur många svängar föraren vill 
ha, men ibland också behöver ha i hu-
vudet för att kunna köra så snabbt, smi-
digt och säkert som möjligt. När allting 
klaffar, du säger noterna och känner 
att föraren kör på det du säger för att 
det finns en tillit, är nog det närmaste 
magi man kan komma. Mina personliga 
favoriter är knixiga sträckor med många 
rytmiska svängar där man kan ha rik-
tigt “gött ställ” emellanåt, och det bara 
dansar fram i skogen mellan träden. Då 
njuter jag, det är något alldeles extra att 
få uppleva den känslan av föraren som 
behärskar bilen, och du som säger det 
denne behöver veta för att lyckas med 
det. Det är så vansinnigt roligt att köra 
bil på det viset.

Under säsongen 2023 åkte jag och 
Kalle grus SM i Rally. Den bestod av 
fem deltävlingar, varav en vintertävling 
och resterande sommartävlingar. Det 

har varit ett otroligt lärorikt år, med 
många skratt, men också en hel del för-
tvivlan. Lagom till den deltävlingen som 
ändå klassas lite som en hemmatävling 
för min del, blev jag sjuk. Dessvärre var 
det inte någon liten förkylning heller 
som man kunde stå ut med, utan jag 
fick helt enkelt kasta in handduken och 
heja på Kalle och min ersättare på av-
stånd istället. Men revanschsugna var 
vi, och med turen på vår sida så vann vi 
klassen i tävlingen därefter som gick i 
Skillingaryd. Detta skulle sedan visa sig 
vara en mycket viktig faktor i slutändan. 
Det var nämligen så att inför den sista 
deltävlingen låg vi tvåa i SM-tabellen 
i vår klass, och det var inga stora mar-
ginaler på något håll. Detta skulle hål-
la i sig till in i det sista, för inför sista 
sträckan på den sista deltävlingen av 
en hel SM-säsong, var det fortfarande 
flera olika som hade chans på guldet. 
Stämningen som annars alltid hade va-
rit så lättsam inför sträckorna, var något 
mer allvarlig och tryckt denna gång. 
Det rådde inga tvivel om att samtliga 
skulle köra för kung och fosterland på 
de avgörande två milen som låg framför 

oss, och jag bad en stilla bön att alla i 
klassen skulle ta sig i mål på sträckan. 
Det gjorde alla, och då började det räk-
nas poäng, för då låg vi på delad för-
staplats med ett annat ekipage. Efter 
noga räknande avgjordes det hela på 
att Kalle och jag hade vunnit klassen i 
Skillingaryd. Så efter cirka 50 mil speci-
alsträcka över en hel säsong, avgjordes 
allt med knappa sekunder till slut, och 
guldet fick åka till Skåne. 

Jag måste dock förtydliga, att även 
om det känns som att det har varit min 
och Kalles säsong, så missade jag ju 
faktiskt en deltävling. I rally delar man 
upp förare och kartläsare i olika tabel-
ler, även om man har åkt tillsammans 
en hel säsong. Men eftersom att jag 
missade en tävling, är det inte säkert 
att jag blir svensk mästare även om 
Kalle blir det. Men oavsett pokal är jag 
otroligt nöjd över vår prestation i år, 
och kommer bära med mig minnen som 
är ovärderliga.
Nu är säsongen över, och frågan om 
vad nästa tävling blir är oviss, även för 
mig. – Mål.

Emma Fransson

SM i Arvika.
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Jag är till viss del beredd att hålla med föregående skribent som skrev 
Budkavlen i nr 3 – 2023, om att den bästa träningen är den som blir av. 
Anledningen till att jag bara till viss del håller med är för att jag precis 
som många andra, både elitatleter och motionärer, måste lära mig vart 
mina gränser går. Att säga till mig själv att den bästa träningen är den 
som blir av ena dagen kan betyda att jag pressar mig för mycket och 
tränar två pass om dagen i flera dagar och andra dagen faktiskt bety-
da precis vad det innebär, att idag var träningen precis vad jag behövde 
både för kropp och knopp. En stor anledning till att jag faktiskt håller 
med är på grund av ordet motivation.

Budkavlen

Vad är mitt varförVad är mitt varför??

Motivationen att träna behöver inte 
alltid finnas där för att träningen ska ge 
mig något som individ. Att jag vissa da-
gar bara tar mig ut och springer eller tar 
mig till ett gruppass på Crossfitboxen, 
där jag oftast håller till, betyder ibland 
mer för mitt psykiska och fysiska måen-
de än själva viljan att utvecklas som al-
tet. För atlet är precis vad jag definierar 
mig som eftersom majoriteten av tiden 
jag spenderar på min träning anpassar 
jag min träning efter vad jag behöver 
utveckla för att bli bättre inom sporten 
jag valt att kalla min sport, Crossfit eller 
funktionell fitness.

Jag följer i princip dagligen en pro-
grammering, inte helt anpassad efter 
mig men som jag kan anpassa efter 
vad jag behöver utveckla. Ena dagen 
kan det handla om att endast gå ut och 
springa en längre långsam runda medan 
det dagen efter kan handla om tunga 
lyft, knäböj och gymnastik tätt följt av 
en högintensiv WOD (Workout of the 
Day), där pulsen kan sticka till nästintill 
maxpuls, men det är detta som enligt 
mig är charmen med sporten.

Mitt varför är en fråga jag ibland 
måste ställa flera dagar i veckan i flera 
veckors tid medan andra dagar behövs 

inte frågan ställas alls under flera må-
nader, detta tror jag är för att träningen 
går precis som mycket annat, i perio-
der. För visst är det roligare och mer 
motiverande att dra ut och springa på 
sommaren när det är varmt och skönt 
än när det är blåsigt och 3 plusgrader. 
Visst är det roligare att träna när man 
flera dagar i rad har ett flow i sin trä-
ning och känner att man utvecklats än 
när man flera pass i rad fått kämpa sig 
igenom träningen. För mig blir orden 
den bästa träningen är den som blir av 
under just dessa perioder, när allt går 
lite trögt och flowet tagit slut för stun-
den.

Vad är då mitt varför och vad driver 
mig att lägga flera timmar om dagen på 
att träna… det största svaret är att trä-
ning, som för mig är rolig, ger mig moti-
vation till att vara den bästa versionen 
av mig själv varje dag. För trots att jag 
som många andra vill vara högpreste-
rande både på jobb och inom träningen 
har jag genom träningen lärt mig myck-
et om prestation och hur man tar fram 
den på bästa sätt. För mig handlar det 
mest om att ta ner förväntningarna och 
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lita på att jag kan, både inom jobb och 
träning, främst de gånger jag ställer mig 
på ett tävlingsgolv. För visst bor det en 
liten tävlingsmänniska inom mig och 
att ställa sig på tävlingsgolvet, känna 
pulsen öka och sedan höra signalen för 
starten gå är en känsla som är svår att 
beskriva men som samtidigt driver mig 
till att vilja blir bättre varje dag.

Frågan man kan ställa sig är ”gör jag 
detta själv, varje dag?”. Det enkla svaret 
är att det gör jag inte, för utan likasin-
nade, både träningskompisar och kolle-
gor, hade troligtvis motivationen till att 
bli bättre sinat snabbt trots ett starkt 
pannben. För visst är det så att jag har 
flertalet kollegor som gillar att köra en 
WOD och som precis som jag spende-
rar några timmar i veckan på jobbets 
gym med att höja sin puls och svettas. 
Att ha kollegor att träna tillsammans 
med är få förunnat och jag är tacksam 
för att dem finns, även om vi inte alltid 
tränar tillsammans så gör det mycket 
för motivationen att bara köra sitt eget 
pass samtidigt som dem, för att se and-
ra likasinnade kollegor är även något 
som motiverar mig!

Hanna Bengtson
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Polis-SM cykel
Tempo & MTB 2023

Årets SPM gick av stapeln i Västra Göta-
land. Precis som förra året bestod SPM av 
två deltävlingar. Dag ett bestod av ett in-
dividuellt tempolopp och dag två bjöd på 
ett mountainbikelopp. Tävlingen genom-
fördes som tidigare år tillsammans med 
räddningstjänsten. 

Årets tempolopp var förlagd till Volvos 
testtrack utanför Borås. Fyra varv skul-
le avverkas på Volvos höghastighets-
velodrom där varvet var sex kilometer 
långt.

Stefan och Tony begav sig till Borås 
dagen innan första tävlingsdagen för 
att slippa stressa iväg alldeles för tidigt 
på morgonen. Efter en god natts sömn 
och en ordentlig frukost tog vi oss till 

Volvos anläggning där vi mötte upp 
Martin som körde direkt till tävlings-
platsen då han hade varit norröver på 
semester och passade på att tävla när 
han var på väg ner mot Malmö. Efter 
tävlingen fortsatte han söderut och var 
tyvärr inte med dag två.

Inpasseringen till anläggningen fö-
regicks av noggrann id-kontroll så att 
inga obehöriga släpptes in. Väl inne 
på banan visade det sig att det blåste 
kraftigt. Efter ombyte till cykelkläder 
provcyklade vi banan. Vinden gjorde att 
det gick riktigt fort på första halvan av 
banan men betydligt trögare på andra 
halvan. Här gällde det att inte gå ut för 
hårt vilket är svårt när det är tävling.

Strax innan vi skulle starta visade det 

sig att en kollega från Stockholm hade 
fått punktering när han värmde upp. 
Eftersom han varken hade slang eller 
några extrahjul med sig och det var en 
kvart till start blev han oerhört besvi-
ken när han förstod att han inte skulle 
kunna tävla. Som tur var hade vi reserv-
delar med oss och tillsammans fixade 
vi hans punktering på några minuter. 
Glädjen han kände när punkteringen 
var fixad låg nog i paritet med glädjen 
han kände när han fick antagningsbe-
skedet till PHS!

När dammet hade lagt sig och alla var 
i mål visade det sig att Tony knep gul-
det i klassen H50. Martin knep silvret i 
H30 och Stefan tog bronset blott fyra 
sekunder bakom Martin i samma klass.

Martin i aeroposition.

På pallen för snabbaste lagtid i tempo.

MPGI-cyklister på årets SPM – Stefan, Martin & Tony.

Glad Tony överst på pallen i tempo H50.
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Förutom våra individuella medaljer 
lyckades vi som lag vara snabbast av 
alla som ställde upp, såväl poliser som 
brandmän. Detta belönades med en 
pokal som gjorde oss väldigt stolta ef-
tersom vi gjorde det tillsammans.

Efter en dusch på hotellet begav vi 
oss till kamratmåltiden där vi avnjöt en 
god middag samtidigt som vi lyssnade 
på Emil Lindgren. Emil är en elitcyklist 
som tävlat i såväl VM som OS och han 
höll ett föredrag där han tipsade om 
hur man kan förhålla sig till träning i 
förhållande till familj och arbete för att 
få ut det mesta av tiden man lägger ner 
på att träna.

Dag två var det dags för Stefan och 
Tony att cykla mountainbike i skogarna 
utanför Alingsås. Banan tillhörde cy-
kelföretaget Allebike (samma företag 
som Emil Lindgren tävlar för) och låg på 
samma ställe som deras butik.

 Fyra varv på 2,5 km styck skulle ge-
nomlidas på en utmanande slinga i sko-
gen som var så pass kuperad att man 
knappt hade styrfart uppför vissa stig-
ningar. Alla startade samtidigt men det 
tog inte många minuter innan fältet hade 
spritt ut sig. Stefan drog iväg som en av-
löning medan Tony hade det lite tuffare.

Väl i mål visade det sig att Stefan 
hade gått in på en tredje plats i sin 

klass. Bra jobbat då det var oerhört 
starkt motstånd. När Stefan hade gått i 
mål var Tony fortfarande ute på banan 
och kämpade på. Tyvärr gick han om-
kull i en nedförsbacke på sista varvet 
och när han låg och kände efter om 
han levde eller inte cyklade en av hans 
kombattanter förbi. Väl i mål visade det 

sig att han lyckades bli trea. Hade han 
missat att vurpa hade han knipit silver-
medaljen. Surt sa räven…

Efter medaljutdelningen var det bara 
till att lasta på cyklarna på bilen och 
köra mot Skåne igen.

 
 Tony & Stefan

Stefan på väg ut för ett drop.

Emil Lindgren föreläste om livspusslet.
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OM BOKEN:OM BOKEN:
När Frankie Larsson inser varför hans 5-åriga gud-
dotter Majken blivit föräldralös bestämmer han 
sig för att hämnas. Planen är vattentät och han 
blåser krogägaren Sonny Musa Jalonen, känd som 
Hövdingen av Stockholm, på 12,4 miljoner. Det 
blir starten på en svindlande flykt från Stockholm 
till Island, Malmö, söderhavsön Kiribati och den 
småländska landsbygden.

TV4-stjärnan Anneli Anckargren är alltid beredd 
på att kämpa med näbbar och klor för att behål-
la sin plats i rampljuset. Men när skvallerreportern 
Malte Klarström hittas död på en gata i centrala 
Stockholm, efter att ha hotat avslöja hennes för-
hållande med Hövdingen, måste hon för första 
gången, bokstavligen, gå över lik för att få som 
hon vill.

Influencern Julia Proper navigerar en tillvaro som 
framgångsrik bedragare mitt i det spanska svensk-
paradiset Marbella, lyckligt omedveten om att 
någon är henne på spåren. Frankie får ett tips om 
att hon kanske kan hjälpa honom i hans jakt på 

hämnd och söker upp henne. Ett möte som vän-
der upp och ner på hela Frankies tillvaro. Vem går 
det att lita på i en värld full av lögner, mord, sex, 
kändisskap, droger och sociala medier? Och vem 
är på riktigt och vem är bara en kattfisk?

OM FÖRFATTAREN:  OM FÖRFATTAREN:  
Patrick romandebuterar efter 40 år i sportjourna-
listikens tjänst med Kattfisken. Ett halsbrytande 
drama i en ny tid, späckad med levande miljöskild-
ringar och galna karaktärer. Boken är en mix av 
Ekwalls eget yrkesliv som tagit honom över hela 
världen, från uppväxten i ett malmöitiskt miljon-
program till möten med världens största. Men 
också den viktiga vardagen som pappa.

I Kattfisken möter vi autentiska personer från 
Stockholms kändisvärld och underbart dras-
tiskt tecknade fiktiva karaktärer. Detta är Patrick  
Ekwalls skönlitterära debut och första delen i 
spänningsserien om före detta idrottshjälten Fran-
kie Larsson. Han brinner för rättvisa och vackra 
kvinnor, är street smart och snäll men också farli-
gare än någon anar, om han måste.

BoktipsetBoktipset
Titel:

KattfiskenKattfisken
Författare:

Patrick EkwallPatrick Ekwall
Förlag:

BOKFABRIKENBOKFABRIKEN
Hemsida:

www.BOKFABRIKEN.sewww.BOKFABRIKEN.se
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"Underhållning på högsta nivå, 
"Underhållning på högsta nivå, 

och galet spännande!"
och galet spännande!"

- Pascal Engman- Pascal Engman

Foto: G
abriel Liljevall
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Vi fick till årsskiftet på oss att lämna ett 
besked. Det var inte ett helt enkelt be-
slut, Malmö stod ju som arrangörer un-
der innebandy SM 2021 och det kän-
des som att vi precis hade återhämtat 
oss därifrån. Men efter ett par veckors 
noga övervägande så tackade vi ja till 
att stå som arrangörer för Fotbolls-SM 
2023. 

Senast det var Fotbolls-SM var 2019 
i Eskilstuna. Corona gjorde att SM ställ-
des in under två år och riksdagsvalet 
med ett flertal kommenderingar till 
följd gjorde att även SM år 2022 ställ-
des in. Så vår förhoppning var att po-
lisanställda i hela landet var riktigt tag-
gade på årets Fotbolls-SM, vilket det i 
slutändan visade sig att de var. När da-
gen för SM var här så hade vi totalt 12 
damlag och 16 herrlag som skulle göra 
upp om vandringspokalerna, men fram-
för allt äran att stå som vinnare.  

Nervositet i arrangörsgruppen
När vi tog på oss arrangörskapet så 
visste vi att det krävdes enormt myck-
et arbete och förberedelser för att få 
ihop allt på bästa sätt. Eftersom Mal-
mös damlag till vardags spelar seriespel 
i Korpen så ställde vi frågan till dem om 

Fotbolls-SM i Malmö 2023
I november 2022 kom det första mejlet som skulle bli början på vår resa som arrangörer 
för fotbolls SM 2023. Peter Eriksson, som är huvudgeneral för fotbollen inom SPI, hörde 
av sig och frågade om vi inte kunde ta över stafettpinnen för årets SM. Fotbolls SM är ju 
annars Peters skötebarn som han för övrigt har skött med bravur, men i år ville han gär-
na att SM skulle vidga vyerna lite istället för att ha det på hans hemmaborg i Eskilstuna.

de kunde hjälpa oss med arrangemang-
et. De ställde mer än gärna upp och var 
väldigt taggade över att de tillsammans 
med oss skulle arrangera ett riktigt bra 
SM. Inför SM så hade vi flera möten 
med Korpens eldsjälar Ola och Sanna 
för att komma fram till det bästa möjli-
ga upplägget. Ola som är en van anord-
nare av serieindelningar och cuper fick 
det ärofyllda uppdraget att lägga upp 
turneringen på bästa sätt. Hans första 
tanke var ”om man har tagit sig ända ner 
till Malmö så ska man få spela mycket 
fotboll”. Vi i arrangörsgruppen blev lite 
nervösa då det skulle bli många minu-
ters fotboll och även om vi känner oss 
som 20 år i sinnet fortfarande så är våra 
kroppar av en annan åsikt. Men vi gav 
Ola fria händer och bra blev det. 

Med en peppande Peter i ryggen, 
som gladeligen svarade på alla frågor vi 
hade, så började arbetet med planering-
en av SM med full fart i början av 2023. 
Redan från början kände vi att om vi nu 
ska ta på oss allt jobb med arrangörska-
pet för SM så ville vi få till det där lilla 
extra. Både SPI och vår lokala idrotts-
förening MPGI sponsrade oss med ge-
nerösa ekonomiska bidrag men med 
dagens förhöjda priser så var vi tvungna 

att få in ännu mer för att vår vision skul-
le uppnås. Därför kom tanken upp med 
att vi skulle jaga sponsorer som kunde 
sponsra arrangemanget ekonomiskt 
men även med produkter som vi kun-
de ge till de deltagande lagen. Efter ett 
hårt arbete av våra sponsordrottningar 
Emma, Enna och Ewelina samt ett par 
hemleveranser som totalt vägde ett par 
hundra kilo och som fyllde både förråd 
och gästrum, så stod vi till slut med ett 
rätt bra lager av produkter från våra 
sponsorer. Det fick faktiskt bli ett inköp 
av blåa Ikea-påsar för att försäkra oss 
om att påsen skulle klara av tyngden 
av allt som skulle ner i välkomstpåsarna 
till varje lag. En vecka innan SM så blev 

Mårtenssons buss som vi
körde lagen i.

Välkomstpåse och
energidryck.

Prisbord.Prisbord.
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det tomteverkstad för att iordningstäl-
la både välkomstpåsar och priser till 
matchens lirare, packnissarna var Åsa 
och Maria. Det var ett jäkla räknande 
men så värt det och det blev verkligen 
det där lilla extra som vi var ute efter. 

För ett par år sen så var vi på Inne-
bandy-SM i Gävle, där hade de så stil-
fullt ordnat med en buss för oss som 
anlände dit med tåg och inte hade till-
gång till något fordon på plats. Bussen 
körde oss sedan mellan hotellet och 
hallen som vi spelade i. Detta tog vi ef-
ter när vi själva anordnade Innebandy 
SM 2021 vilket var väldigt uppskattat, 
så därför körde vi på en favorit i repris 
även denna gången. Vi kontaktade Mår-
tenssons trafikskola och de ställde gla-
deligen upp denna gången också och 
sponsrade med en stor buss för att kun-
na erbjuda våra deltagande lag skjuts. 

Många lag anlände till vårt kära Mal-
mö redan under måndagen och vi fick 
användning av bussen direkt. Sent på 
måndagskvällen så kunde vi hämta upp 
3 lag på Sturups flygplats som hade 
flugit ner från Stockholm och sen blev 
det direkt till hotellet så att de kunde få 
några timmars sömn innan det var dags 
för spel på tisdagen. 

Det blev mycket fotboll
Som sagt så var fokus på att det skulle 
vara mycket fotboll, man skulle inte åka 
hem och känna att man knappt hade 
fått spela. När den slutgiltiga versio-
nen av spelschemat var satt så fick alla 
lagen 3 matcher i gruppspelet. Match-
erna var 2 x 20 minuter så bara under 
gruppspelet blev det 120 minuters 
fotboll. Detta kändes i kroppen kan 
vi lova, men roligt var det! Vi valde ju 
att ha arrangemanget på Lindängens 

IP, mycket för att det är Korpens hem-
maarena och att de arbetar där dagli-
gen. Lindängens IP sträcker sig över ett 
ganska stort område och där finns flera 
planer. Där finns två ”arenor” där det är 
två 7-mannaplaner på konstgräs på var-
je. För att vi skulle kunna korta ner da-
garna, men ändå spela mycket fotboll, 
gjordes två 7-mannaplaner endast för 
SM på en yta med naturgräs. På det-
ta viset kunde vi hålla igång 6 matcher 
samtidigt. Men även om det effektivise-
rades med många planer så var det ett 
tajt spelschema med bara 1 minuts paus 
mellan halvlekarna men man hann i alla 
fall andas några gånger och ta en klunk 
vatten innan det var dags att köra igen. 

Daggen låg fortfarande i luften när 
de första lagen anlände till Lindängens 
IP på tisdag morgon men på himlen 
sken solen redan vid kl. 8 och kämpa-
de med att värma upp de blöta planer-
na efter natten. Lagen välkomnades av 
Korpens kansli som dagen till ära hade 
ett tält och stora uppblåsbara pelare för 
att det skulle synas ordentligt. Väl i se-
kretariatet fick lagen ”checka in” och i 
samband med incheckningen så fick de 
sin Ikea-påse och ett flak energidryck. 
Vi delade även ut SPI´s fina program-
blad och så klart även programmen 
inför uttagningen till landslaget och 
Nordiska Mästerskapen 2024 (ping Pe-
ter Eriksson). Korpen hade ordnat med 
en sjukvårdare som fanns tillgänglig 
på området för att hjälpa till med för-
stahandsåtgärder med diverse skador. 
Korpen hade även ordnat så att Restau-
rang Malmö kom dit och erbjöd lunch 
för dem som var trötta på energidryck 
och frukt. Högrevsburgare, Halloumi-
burgare och Juggekorv stod på menyn. 
Riktigt gott var det om du frågar oss. 

Regnet tog paus
Dagen flöt på bra och matcherna av-
löptes en efter en. Under den första 
dagen genomfördes hela gruppspelet. 
Efter en hel sommar som nog går till 
historien som en av de regnigaste nå-
gonsin så lös regnet som tur var med 
sin frånvaro under våra två SM-dagar. 
Solen sken och det var riktigt varmt, 
ungefär lika varmt som en svensk hög-
sommar. Detta gjorde att kroppen, som 
redan var trött, blev ännu tröttare. Som 
tur var så avslutades de sista matcher-
na i god tid för att vi skulle kunna hinna 
göra oss i ordning till kvällens festlighe-
ter. Det blev både en och två Resorb på 
hotellrummet (ja vi i arrangörsgruppen 
bodde också på hotellet, lite lyx så här 
mitt i veckan) innan vi gav oss på det 
tunga artilleriet. 

Många kort
Lite intressant kuriosa från den för-
sta dagen är att det delades ut väldigt 
många kort, om det var på grund av en 
kortkåt domare eller om det berodde 
på rejäla vinnarskallar på plan låter vi 
vara osagt, det kanske var en kombina-
tion av båda… På herrsidan så delades 
det i alla fall ut 41 gula kort, 6 röda kort 
bara under dag 1 och på damsidan de-
lades det ut 6 gula kort men 0 röda. 

SM-spelets upplägg
Det är upp till arrangörerna att bestäm-
ma upplägget för SM och vi i Malmö 
har alltid gillat konceptet att man spelar 
gruppspelet dag 1 och slutspelet dag 
2 men att man mellan speldagarna har 
banketten. Banketten brukar vara något 
av det bästa på hela SM. Man får um-
gås med alla lag på ett avslappnat sätt, 
äta god mat, njuta av underhållning-

Omgivning med sponsorer. Lunchen.Lunchen.
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en och dansa det sista ur benen som 
egentligen redan är för trötta.

Banketten hölls i en lokal på Quali-
ty View Hotel, där även merparten av 
lagen bodde. Maria x 2 höll låda un-
der kvällen och ord som fouijra, räligt 
samt hutta avverkades, ni som var där 
vet vad vi pratar om. Vi hade även en 
liten annorlunda prisutdelning där vi 
delade ut pris till bl.a. en av dem som 
hade gjort minst antal mål samt det lag 
som hade den mest utstickande färgen 
på sina matchkläder. Priset var en av de 
skånskaste sötsakerna som finns, näm-
ligen spiddekaga (spettekaka). 

Tyvärr hade vi en del teknikstrul men 
till slut fick vi lyssna på de videohäls-
ningar som vi hade fått in. Emil Fors-
berg samt Hanna Glas från de svenska 
fotbollslandslagen önskade alla lycka 
till under arrangemanget. Vår egen Tess 
Olofsson, som spelat i Malmös lag un-
der många år innan hon flyttade norr-
ut, skickade en hälsning från Damernas 
Fotbolls-VM där hon varit domare. Sist 
men inte minst så skickade fotbollsge-
neralen Peter Eriksson, som tyvärr inte 
kunde närvara personligen, en liten 
hälsning på 5 minuter och 11 sekunder. 
Efter det så var det DJ Rilles tur att få 
igång festen ordentligt och det lycka-
des han riktigt bra med. Vi var ett här-
ligt gäng på dansgolvet som traditions-
enligt avslutade kvällen i en stor ring 
med ”Stad i ljus” som allsång.

Bäst både på planen och på festen
Vårt motto i Malmös damlag är att man 
inte bara ska vara bäst på planen, det 
är lika viktigt att vara bäst på fest och 
där höll vi fanan högt och stängde fes-
ten tillsammans med andra danssugna 
deltagare. När man la sig ner på kudden 
efteråt så snurrade rummet lite lätt och 
det ringde i öronen, precis så som det 
gjorde när man var ung och kom hem 
från nattklubben. Riktigt gött! 

Bärandet på alla flaken energidryck 
som vi gjorde inför SM var värt allt 
besvär när man vaknade på onsdag 
morgon. Jäklar vad sliten man var, 120 
minuter fotboll i både ben och fötter, 
dans under ett par timmar på kvällen 
och värmen från dagen innan gjorde 
sig påminda. Man ska inte heller för-
ringa allt det arbete, nervositet och 
stress det medför att arrangera ett så 
här stort arrangemang. Man vill ju så 
gärna att det ska bli bra. Många har ju 
rest långt och har även betalat pengar 
för att få komma hit. 

Vi hade en del krav gällande 

spelschemat till Korpen och ett av 
dem var att samtliga lag skulle få minst 
en match under dag två, då slutspe-
let skulle spelas. Detta gjorde att det 
spelades ett B-slutspel och ett A-slut-
spel, just för att alla skulle få spela. Det 
kändes inte bra att lagen skulle resa så 
långt och sen inte få någon speltid alls 
på onsdagen. 

När man själv spelar fotboll så är det 
svårt att veta vad som händer runt om-
kring eftersom man är så koncentrerad 
på sitt, men det kändes som att även 
andra dagen flöt på bra fotbollsmäs-
sigt och det varma vädret höll i sig även 
under onsdagen. Vi vet inte hur ofta 
vi fyllde på vattendunkarna vid pla-
nerna, men det var många liter vatten 
som gick åt under dessa två dagar. Det 
känns dock som att det vilade någon 
slags teknisk förbannelse över årets 
SM. Ljudet på våra filmer/hälsningar på 
banketten strulade som sagt och inför 
vår andra dag så la Korpens hemsida av 
så den tjusiga länk som vi hade ordnat 
gick inte längre att använda. Därför fick 
alla resultat tyvärr skötas manuellt vil-
ket gjorde att det inte kunde föras den 
statistik som vi ville riktigt. Men Kor-
pens personal gjorde så gott de kunde 
och ibland får man bara acceptera lä-
get. Men jag som redan var skeptisk till 
att ha allt digitalt blev ännu mer skep-
tisk, även om det är smidigt så är det 
inte roligt när det inte funkar. 

På Lindängens IP så fanns det inte 
bara fotbollsspelande polisanställda 
utan här fanns även lite uniformerad 
personal som hjälpte oss att hålla ställ-
ningarna. Det kom även en del kollegor 
från Malmö som ville kika på lite bra 
fotboll, de blev garanterat riktigt im-
ponerade. Vi hade också finbesök från 
Stockholm i form av Linnea från polis-
tidningen som skrev ett reportage om 

Malmö Dam Blå under tisdagen samt 
personal från Korpens organisation i 
Stockholm som gjorde ett reportage 
under onsdagen. 

Vad blev resultatet då… 

Vinnare i B-slutspelet
Damer – LPO Schlätta
Herrar – Malmö Herr 

A-slutspelet
Damer: Herrar:
1. PONV/POBN 1. Ystadspolisen
2. Kalmar 2. Kalmar
3. Örebro 3. LPO Haninge 

Redan när man steg av planen efter sis-
ta matchen så kände man att man hade 
ont på ställen man inte trodde att man 
kunde ha ont på. Knän, fötter, blåa tå-
naglar och skavsår, det tog några dagar 
innan det var bekvämt att ha skor på 
sig igen. Men nu är det bortglömt och 
man längtar redan efter nästa års SM. 
Det finns ju alltid tankar och fundering-
ar efter en sån här stor turnering… det 
var för små planer eller det var för sto-
ra planer, vädret, domarna, för kort vila 
mellan matcherna, för lång vila mellan 
matcherna, dåligt underlag, kass boll 
etc etc… man kan omöjligt göra alla 
nöjda och vi har själva identifierat en 
del saker som man kanske hade kunnat 
göra annorlunda. Men i det stora hela 
är vi nöjda med arrangemanget och vi 
hoppas verkligen att alla lag kände att 
det var värt att komma ner ända till 
Malmö och Fotbolls-SM 2023. 

Till sist vill vi rikta ett stort tack till våra 
sponsorer, utan er hade det inte blivit så 
här bra! TACK!

Sköt om er så ses vi på plan under 
nästa års SM. 

Arrangörsgruppen
Emma, Enna, Ewelina, Malin, Maria & Åsa

Matchen mellan Malmös båda damlag (röd & blå).
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Det var äntligen dags för polis-SM och 
på hemmaplan dessutom. Något som 
hela laget sett fram emot sedan pla-
neringen av arrangemanget kom på tal 
och där flertalet av spelarna varit med 
och drivit i det hela helt galant. Första 
matchen börjar lika mot LPO Schlätta 
Dam. En trög start med kanske mäs-
terskapsnerver som sedan skulle över-
gå till en vinst med 3–1 mot GPIF Dam 
och i den sista matchen var vi tvungna 
att antingen spela lika eller vinna för att 
gå vidare till slutspel. Och visst ville vi 
gå vidare så det blev 0–0 mot PO Öre-
bro Dam. Det var en lång dag med strå-
lande sol och litervis med vatten gick åt 
per spelare och energidryckerna från 
sponsorerna sveptes en efter en. Vi slu-
tade tvåa i tabellen och det resulterade 
i att vi gick vidare till A-slutspel dag två. 
På kvällen blev det en bankett för att 
fira dagens framgång men även att äta 
gott med kollegor från övriga delar av 
Sverige och ha ett gott fotbollssnack.

Dag två stekte på med ännu mer sol 
och det som vi fruktade skedde. Att vi 
mötte kollegorna från Malmö Röd. Mal-
mö Blå och Malmö Röd är egentligen 
ETT lag vanligtvis men inför SM fick vi 
dela upp oss för att alla som ville vara 
med skulle få spela under mästerska-
pet. Matchen gick i gång och samti-
digt som man vill vara schysst mot sina 
egentliga lagkamrater i motståndarlaget 
så är det ändå en match och den ville 
vi i Malmö Blå såklart vinna så vi skulle 
gå vidare i slutspelet. Och så blev det, 
med en vinst 3–1, och vi var vidare. I 
pauserna jagade man skugga för att 
undvika solsting och det var inte lätt 
på de öppna planerna. Nästa match 
var semifinal och det blev en rysare. 
Matchen spelades på gräs och planen 
var mindre än konstgräset vi spelat på 
innan så det var tunga ben och snabba 
bollar i matchen. Dessvärre blev det vår 
första förlust i mästerskapet och vi var 
så oerhört nära en final, men det ville 
sig inte denna gång. Vi taggade till för 
att inse att kommer vi inte etta eller 
tvåa i turneringen så kan vi ändå kom-
ma trea och hamna på prispallen. Så 
det var åter tillbaka till konstgräsplanen 
för att möta PO Örebro Dam för spel 
om 3:e pris. Vi hade dem i gruppspelet 
och visste ungefär deras spelstil men vi 

var trötta och solen tog oerhört mycket 
energi från oss spelare och vi förlorade 
med 1–0. Trots förlusten var vi oerhört 
stolta över vad vi hade åstadkommit 
under mästerskapet, både att stå som 
arrangörer men även för att vi tagit 

Malmö Dam BlåMalmö Dam Blå

oss så långt. Det blev en stor klapp på 
axeln för laget och nu tränar vi vidare 
inför nästa SM där Malmö Blå kommer 
att stå högst upp på prispallen!

Ewelina
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Solen stod högt mot himmelsblå him-
mel när lag Malmö Dam Röd möttes 
för första gången. Många av oss hade 
aldrig spelat fotboll ihop, än mindre 
träffats faktiskt! Men vad spelar det för 
roll när kärleken till den där runda bol-
len och viljan att vinna är lika stor hos 
samtliga? Då är det lätt att göra rätt!

Första matchen stod Norrmalm Dam 
för motståndet. Vi gick vi ut oväntat 
starkt, med tanke på att vi hade fullt sjå 
med att hålla koll på vad alla nya lagkam-
rater hette. Domaren var lika imponerad 
av vår insats som vi! Detta tar vi! Men 
efter en kort vila i halvlek slog möjligt-
vis solen till och vi tappade den ledning 
vi byggt upp och förlorade med 1–2. 
Vad hände? sa domaren efter matchen, 
jag trodde ni skulle vinna? Vi kände lite 
samma sak, vad var det som hände i and-
ra halvlek egentligen? En kort analys gav 
inga svar så vi fortsatte att blicka framåt 
istället! Ny match, nya tag!

Kollegor från Västernorrland hade 
letat sig ner mot kontinenten och bjöd 
på riktigt bra fotboll. Nu hittade vi var-
andra igen och segertåget började sak-
ta tuffa framåt! 1–0 lyckades vi peta in 
och det räcker som alltid för en seger.

Solen, värmen och de kanske något 
för små fotbollsskorna började göra sig 
påminda framåt sista matchen. Vi möt-
te Haninge och vi fortsatte krigade på 
som ett lag, de var duktiga, men sakna-
de avbytare. Vi som hade ett par tappra 
på bänken led med motståndarna som 
knappt hann dricka vatten i Malmös 
sensommarvärme. Det slutade med 
ännu en seger, 2–1, för Malmö Röd och 
slutspel var ett faktum! 

Taggade som tusan på slutspel och 
drömmen om att få möta Malmö Blå i 
final levde. Dessa drömmar grusades 
dock snabbt när vi fick reda på vilka 
vi skulle möta i kvartsfinalen… Malmö 
Blå. Det scenariot hade vi inte tänkt 
oss. Malmö Röd och Malmö Blå är ju 
egentligen samma lag som spelar med 
varandra i Korpen vanligtvis, men som 
inför SM fick delas upp för att alla som 
ville skulle få vara med och spela. Mal-
mö Blå hade fler avbytare än oss kvar 
så vår strategi var att istället skåla så 
mycket vi bara kunde med våra kom-
mande motståndare under kvällens 
bankett. Båda lagen hade en tydlig in-

riktning; Bäst på fest och vi var många 
kvar när DJ:n stängde ner festen kl. 01.  

Trots tappra försök och många, 
många skål dök hela deras lag upp till 
kvartsfinalen dagen efter. Båda lagen 
bjöd upp till en rejäl kamp och länge 
trodde vi att vi skulle gå segrande ur 
kvarten. Men till slut gjorde gårdagens 
matcher, spelartapp och kväll sig re-
jält påmint och vi kunde inte hålla ihop 

Malmö Dam Röd

hela vägen till avslut. Matchen slutade 
till slut 3–1 till Malmö Blå, mycket bra 
krigat! När vi med andan i halsen efter 
matchen insåg att de spelade semifi-
nalen tämligen omgående var vi mer 
än nöjda över att vi inte gick ur den 
matchen som segrare, vi hade nog be-
hövt rehab i ett halvår i så fall.

Malin Olofsson
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Vi från Malmö Herr vill börja med att 
tacka alla som var med och arrangerade 
polis-SM i fotboll. Det må inte låta ob-
jektivt men denna turnering var i vårt 
tycke den bästa som någonsin arrang-
erats. Hoppas vi får uppleva samma 
känsla nästa år.

Resultatmässigt kunde Malmö herr 
stoltsera med ett guld i B-finalen. Själv-
klart var målet att vinna A finalen men 
enbart en förlust (som innebar att vi 
hamnade i B slutspelet ) av sex match-
er får ses som ett bra resultat. Speciellt 
när vi oturligt nog fick handskas med 
en del skador i laget.

Jag är otroligt stolt över laget och 
väldigt tacksam för att grabbarna ställ-
de upp och krigade för Malmö. Tack!

Jag hoppas och tror att vi presterade 
så pass väl att vi eventuellt kan få med 
2-3 spelare som kan få vara med och 
konkurrera för platser i polislandslaget i 
kommande uttagningar.

Ta hand om er och återigen tack till 
alla som arrangerade samt medverkade.

Ramin
lagledare och målvakt för Malmö herr 

Rosengårds pågar kom till B-slutspel 
men åkte ut i kvartsfinalen. 

Citat: 
"Vi hade en mycket bra upplevelse av 
turneringen som helhet. Arrangemang-
et var förstklassigt med spelschema, 
information och bankett. Vår prestation 
lämnade kanske lite till övrigt att önska 
men vi laddar om med gott mod inför 
nästa år".

John
lagledare

Malmö Herrar Blå

Malmö Herrar Rosengårds pågar
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Nordiska Polismästerskapen i Fotboll
Stockholm den 2–7 juni 2024

Spelplats
Alla matcher spelar på Bosön som ligger på Lidingö i 

Stockholm.
Där finns det två 11-mannaplaner, en inomhus och 

en utomhus. För uppvärmning finns en 11-mannaplan 

med naturgräs.

https://www.boson.se/traning-och-tester/idrottsytor/

Hotell
Alla spelare från alla länder bor på samma hotell som 

även det ligger på Bosön. På hotellet kommer det vara 

blandat från singelrum till fyrbäddsrum.

https://www.boson.se/hotell/

Preliminärt program:
2 juni: Ankomst efter lunch. Tid för att lag att träna

3 juni: Matcher omgång 1
4 juni: Matcher omgång 2
5 juni: Matcher omgång 3
6 juni: Matcher omgång 4 (finaler) och bankett

7 juni: Avfärd efter frukost

Kostnad
Alla uttagna spelare står själva för kostnaden för att ta 

sig till och från Stockholm och tävlingsplatsen. Svenska 

Polisidrottsförbundet står för boende och mat under 

alla dagar.

Uttagning
Polis SM i Fotboll som går i Malmö i september 2023 

kommer vara endel av uttagningen som ligger till grund 

för att ta ut en landslag. Men vi letar även efter de 

fotbollsspelare som inte deltog på SM.

Är du en riktigt bra fotbollsspelare, med meriter och 

erfarenhet som gör att du skulle platsa i vårt landslag, 

tveka inte att höra av dig för att vara med i uttagnings-

processen genom att fylla i intresseformuläret nedan 

och mail till oss.

I uttagningens första skede vill vi ha information om 

alla spelare som är intresserade. Vi kommer därefter 

sammanställa allt för att sedan under våren ta ut de 

16 damer och 16 herrar som kommer få representera 

Sverige vid Nordiska Polismästerskapen i fotboll. 

Mer information kommer att skickas ut till de som blir 

uttagna.
Oavsett om du går vidare till nästa steg kommer du bli 

meddelad.

Intresseanmälan
För att kunna göra den bästa uttagningen vill vi att du 

som är intresserad svarar på frågorna nedan. Svaren 

mailas till peter-o.eriksson@polisen.se

Namn:

Ålder:

Anställd vid LPO/Sektion:

Position (främst):

Alternativ position:

Högsta nivå som spelare:

Nuvarande nivå:

Aktiv och i vilken klubb: 

Om ej aktiv, när senast aktiv:

Villig att återuppta träning inför Nordiska eller tankar 

kring det:

Egna styrkor:

Övrigt vi bör veta:

Telefonnummer:

E-Mail:

Ansiktsbild (bifogas mailet med svar)

Senast 1 januari 2024 vill ha din intresseanmälan på mail.

För övriga frågor angående uttagningen kontakta 

örbundskapten
Peter Eriksson på tel: 010-566 98 50 eller

076-143 72 70, peter-o.eriksson@polisen.se

För övriga frågor gällande tävlingsarrangemanget

kontakta tävlingsarrangör 
Mikaela Kellner på tel 0708-38 13 20,

info@polisidrott.se

Svenska Polisidrottsförbundet General Sekreterare

MIKAELA KELLNER

Svenska Polisidrottsförbundet har fått äran att arrangera Nordiska Polismästerskapen i

Fotboll 2024. Detta kommer gå av stapeln I Stockholm  den 2–7 juni.
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MPGI KM Golf 2023
Bosjökloster GK

KM spelas över 36 hål (18 på förmidda-
gen och 18 efter lunchpaus) och vinnaren 
är den som helt enkelt slagit minst antal 
slag. (Bruttoklass, dvs att man inte till-
lämpar handikappsystemet). Utöver detta 
har vi på samma resultat en månadstäv-
ling som räknas in i totala sammanställ-
ningen när säsongen är slut (Nettoklass 
där man drar av de antal slag man har er-
hållit baserat på sitt handikapp).

Till årets upplaga var vi 21 anmälda 

och som kom till start. Vi har generellt 
haft ett högt deltagande på tävlingarna 
under säsongen, vilket är mycket roligt. 
I vanlig ordning när man spelar i slutet 
av sommaren/ tidig höst så finns det 
som sagt alltid en viss oro för vädret. 
Dimman låg ganska tjock när deltagar-
na började trilla in på parkeringen på 
golfklubben runt 07-tiden på morgo-
nen. Tack vare Malmö-damernas ge-
nerositet från Fotbolls-SM fick vi på 

KM ta del av en del sponsring vilket 
resulterade i att alla deltagare fick en 
lite startpåse med dricka, liniment och 
peggar från Dormy.

Dimman lättade dock ganska snabbt 
och solen tittade fram och med den 
kom värmen. Jag tror nog inte att jag 
var den enda som var lite röd i skinnet 
och väldigt trött efter att ha gått 36 håls 
tävling i högsommarvärme, men skam 
den som klagar. Som vanligt hade vi 
alla en väldigt trevlig dag på banan med 
toppar och dalar beträffande resultaten.

Utöver de ”vanliga” tävlingarna hade 
vi också lite extra sidotävlingar. När-
mast hål på utslaget vanns av Anders P 
och istället för längsta drive hade vi en 
tävling om närmast hålet på två slag på 
ett par 4. Här var det Claes som hade 
ställt in siktet bäst.

Årets KM- vinnare och den som fick 
äran att lyfta bucklan blev Mats H. Ef-
ter att ha legat 2:a med två slag sämre 
än Jens efter de första 18 hålen lycka-
des han gå ikapp och förbi Jens på det 
andra varvet. Mats lyckades med att 
förbättra sin runda med 4 slag på efter-
middagen och därigenom knipa vinsten.
I månadstävlingen var det inte heller 

Traditionsenligt spelas KM alltid efter Polis- SM i golf och även 
så i år. Datumet spikades i början av säsongen till den 8:e sep-
tember i år. Att anordna en utomhustävling i september i Sveri-
ge är ju lite som att slå med en tärning och hoppas på en sexa. 
Det kan antingen blåsa och regna vertikalt eller så är det i vart 
fall uppehåll. I år, likt damerna som arrangerade fotbolls- SM i 
Malmö samma vecka, lyckades vi verkligen pricka in en dag med 
högsommarvärme. 30 grader varmt, molnfritt och mer eller min-
dre vindstilla. Förutsättningarna var med andra ord optimala för 
bra golf.

Inspel på hål 18.
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Golfslutspelet i KM
Slutspelet i KM-match avgjordes den 15 
september på Landskrona GK. Banan 
mötte upp sina spelare med ett underbart 
sommarväder och strålande sol. Skicket 
på banan var också jättebra.

Semifinalerna var lottade så att A.P. 
mötte Anders ”Pinnen” Nilsson och 
Mats Jönsson mötte Lars ”Rosa” Ros-
berg. Det visade sig att Pinnen hade ett 
slag på A.P. och Rosa hade ett slag till-
godo på Mats så det blev jämna och ro-
liga hål. Mats och Pinnen ryckte snabbt 
till sig en ledning med 3 upp i match-
erna, men när 18:e hålet var spelat så 
stod det 1 upp till A.P. mot Pinnen och 
Rosa vann med 1 upp mot Mats. Otro-
ligt jämna och roliga matcher.

Efter en god lunch gick vi ut och spe-
lade final och match om tredjepris. Fi-
nalmatchen började mycket jämnt men 

där någon som rådde på Mats H utan 
han tog en dubbel med enbart 1 slags 
marginal till Jens som dessvärre fick se 
sig slagen igen.
 
Resultat KM: (Brutto)
1. Mats H (160 slag)
2. Jens (165)
3. Joel (169)

 Resultat månadstävling: (Netto)
1. Mats H (150)
2. Jens (151)
3. Joel (155)
 
Stort grattis Mats!

Jacob

Anders M på tee.   ↑

Vinnaren, Mats H. ↓

Peter slår ut på hål 1, varv 2.
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Datum Gren Ort Arrangör Sista anm.dag Inbj. hemsid.

8-9 mars Bowling Trelleborg Malmöpolisens Idrotts &
Gymnastikförening Finns

18 maj Halvmarathon Göteborg Göteborgs polismäns IF Finns

29–30 augusti Golf Västerås Västeråspolisens Idrottsförening

7 september Hyrkartings Örebro Örebropolisens idrottsförening
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Långtidsplanering:
Svenska Polisidrottsförbundet söker ständigt efter arrangörer till kommande SPM. Om du 
och din polisidrottsförening är intresserade av att arrangera ett SPM – ta kontakt med kan-
sliet för mer information eller läs mer på hemsidan: www.polisidrott.se /arrangorsinformation

Svenska Polisidrottsförbundet

c/o Mikaela Kellner
Tegeluddsvägen 30 Telefon: 0708-38 13 20
115 40 Stockholm E-post: info@polisidrott.se

Tävlingskalender
Svenska Polismästerskap
För inbjudningar och aktuell tävlingskalender: www.polisidrott.se

Deltagande: För att få delta i ett svenskt polismästerskap 
ska du vara polisanställd samt medlem i en till Svenska 
Polisidrotts förbundet ansluten polisidrottsförening. Det-
ta gäller även; pensionerade polisanställda, polisanställda 
som avgått med egenlivränta, polisanställda med tjänstle-
dighet samt polisstuderande.

Försäkringsfrågor: SPI har inga försäkringar i sin verksam-
het. Tänk på att kontrollera dina försäkringar innan mäs-
terskapet, så att du har ett fullgott försäkringsskydd.
 (utdrag ur tävlingsbestämmelserna)

efter ett tag så blev nog Rosa lite trött 
i värmen och A.P. kunde rycka åt sig en 
ledning med 3 upp. A.P. höll i detta och 
matchen var avgjord på hål 16 med A.P. 
som segrare med 3–2.

Matchen om tredjepris var betydligt 
jämnare och böljade fram och tillbaka 
och var helt jämn inför hål 18. Hål 18 är 
ett par 3 hål där Pinnen lägger upp sig 
ganska nära flaggan och då Mats slår 
utslaget i vattnet så kändes det nästan 
avgjort. Mats går för hål men missar 
och Pinnen sätter sin birdieputt och tog 
välförtjänt hem tredjepriset.

Tack för en mycket trevlig golfdag kära 
medspelare önskar slutsegraren A.P.
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Smakprov på upplevelser när
man åker till Prag med Micke

Det finns engagerade reseledare och så 
finns det Micke Johansson. Jag och Malin 
hoppade på en tredje resa till Prag med 
Micke Johansson. Lite osäker på om det 
var hans 58:e eller 60:e – men det ligger 
i det häradet.

Vi var 12 förväntansfulla resenärer (alla 
hade varit med tidigare) som ställde sig 
frågan vad han skulle ta oss med på 
denna gång. Han kallade det för en VIP 
resa och att det var lite mer kulturella 
inslag denna gång. Det må så vara tänk-
te vi – bara att allt är all inclusive.
Tidig morgon blev det flyg med LOT 
från Kastrup för mellanlandning i Wars-
zawa. Därifrån vidare till Vaclav Havel 
Airport i Prag. 

Transportförbindelserna i Prag är 
utomordentliga, buss, spårvagn och 
metro tar en vart man vill, när man vill 
och mycket snabbt – om man bara kan 
linjerna. Och det är där Micke kliver in 
– Pragvan som han är.

Vaclav platsen (eller Wenzelplatsen) 
är ett långsmalt torg som i högsta grad 
liknar en boulevard, i stadsdelen Nové 
Mêsto. Här startade upplevelsen av 
Prags kulturrika liv.

Den store konstnären David Cêrny 
presenterar ett antal verk i Prag. Bland 
annat detta roterande huvud – Franz 
Kafka och mycket mer.

Via Muzeum letade vi oss fram till vårt 
hotel – Majestic Plaza Hotel. En snabb 
visit och förvaring av bagaget och dags 
för lunch. Denna intogs på U Vlcaka 
(hos vargen), Permanent meny – Res-
taurace u Vlčáka (uvlcaka.cz). Och här 
börjar också Mickes fingrar att till-
sammans med tydligt tal kungöra hur 
många dricka som tillhör måltiden. Här 
var det nog två (2) per man som gällde 
efter allt resdamm.

Därefter i snabb takt till Krutporten, 
påsk marknaderna på gamla stadens 
torg, boktornet på stadsbiblioteket och 
tog oss sedan efter lite förfriskningar 
(1) på trottoaren på väg mot hotellet.

På kvällen besökte vi U Pavouk (hos 
spindeln). Här upplevde vi en medel-
tidskväll innehållande eldslukare, musik 
och dans, serveringspersonal som lyck-
ades servera både mat och dryck utan 
för mycket spill i detta nästan totala 
mörker (förutom levande ljus).
Dagen efter besökte vi Reinhard Hey-
drich museet. Ett monoment som he-
drar hjältarna som försökte att mota 
tyskarna och Heydrich. Här måste man 
ta sig tid att läsa allt som är skrivet och 
även att besöka kryptan.

Det dansande huset (helglasat) bju-
der på en fantastisk utsikt över Prag 
och floden Vltava. Här sträckte Micke 
upp två fingrar utan att någon behöv-
de fråga vad det betydde. Nedanför oss 
utspelade sig ett skådespel. Prag ma-
raton slingrade sig fram och det var en 
imponerade syn.

Lunchen intogs på den vietnamesiska 
restaurangen Lang Biang. Det märks 
var vi än kommer att Micke varit där 
förut. För han tilltalas alltid ”Mr. Mike”. 
Sedan blev det den första stora över-
raskningen (som varken jag eller Malin 
tidigare upplevt). Till Nationalteatern 
(Narodni Divaldo) där vi såg Cinderella. 
Ja ni läser rätt – balett från minst åt-
tonde våningen. En hisnande upplevel-
se – och nu har man varit på balett.

Franz Kafka

BoktornetBoktornet

Prag maratonPrag maraton

Mr. Mike på medeltidskvällenMr. Mike på medeltidskvällen
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På kvällen åt vi först middag på Spejle 
(Stickan) och hade sedan egen vinprov-
ning på Na Sklenicku. En liten vinbar som 
på entréplan var totalt fullbesatt. Men 
den förbeställda vinprovningen utspela-
de sig i källaren där Mr. Mike fick sköta 
hela kalaset på grund av att den stackars 
anställda servitrisen var helt ensam på 
stället. Men Mickes lösningsfokus gjorde 
att servitrisen helt och hållet kunde ägna 
sig åt servering av övriga gäster. Jag tror 
att hon fick rejält med dricks.

Dag 2
Morgonen därpå bar det av till Svarta 
Oxen (Cerneho Vola). Denna kultur be-
varade ölstuga drivs av Stiftelsen för 
ölkulturens bevarande och man betalar 
inte mycket. Till drycken bjöds det på 
Topinka z zyr (stekt bröd med ädelost). 
Gottgottigottgott.

Vi gick genom Nya världen (Novy 
svet) och beskådade sedan vaktavlös-
ningen i Pragborgen.
Efter det var det dags för nästa upple-
velse som varken jag eller Malin tidiga-
re beskådat. Vi fick uppleva konserten 
(kammarmusik) i Lobkowicz palatset. Ja 
nu har vi gjort det också.

Cinderella på NationalteaternCinderella på Nationalteatern Stefan och MalinStefan och Malin
på Svarta Oxenpå Svarta Oxen

Pragborgen från Karlsbron.Pragborgen från Karlsbron. PråmbryggeriPråmbryggeri

TappkranTappkran Mr. MikeMr. Mike

Efter lunch på China ett antal besök på 
påskmarknader åkte vi Funicular (berg-
bana) till Nebozizek för middag. Ett ställe 
som ligger Micke extra varmt om hjärtat.

Kvällen avslutades på Club Ujezd 
(Gula faran)…

Dag3
Sista dagen och inte slogs det av på 
takten. Vi beskådade Lennon Muren, 
gick över Karlsbron, och besökte mik-
robryggeriet LOD som vaskar fram fan-
tastisk öl på en pråm. 

Vi avslutade sedan med lunch på 
mikrobryggeriet Pivovarsky dum. 

Flyget hem gick även det via Wars-
zawa innan vi skiljdes åt på Kastrup för 
denna gång…

Stefan

Tack Mr. Mike – som passar på att skicka 
med detta:
Är du intresserad av att följa med på 
kommande resor – tveka inte att kontakta
Mikael Johansson
micke64.livsnjutare@gmail.com
0708-442204
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Att spela till konsert är många månaders förberedelse. Först 
måste man ha en repertoar. När den bestämts har Jörgen 
Larsson, som både är klarinettist och har hand om noterna, 
ett stort jobb att hitta noterna och komplettera dom så de 
är spelbara arrangemang. Vid kommande repetitioner är det 
vår musikledare och dirigent Roger Andersson som ser till att 
varje stämma spelas rätt.

Polisens Musikkår Regional Syd repeterar numera i Malmö 
Universitets lokaler i Orkanen alldeles i närheten av där nya 
poliser utbildas. Att repetera på universitet har också med-
fört att vi fått in nya duktiga musikanter från många länder 
i Europa

Det närmaste framträdandet musikkåren har just nu är un-
derhållnings- och ceremonimusik när nya polisaspiranter tar 
sin examen den 1 december.

Det är ju två generationer bland publiken. Dels polisaspi-
ranterna och dels föräldrar och andra anhöriga och då måste 
repertoaren vara både för en något mognare publik och för 
våra unga och nyexaminerade poliser.

Musik skall byggas utav glädje är en melodi som får publi-
ken att ryckas med av glädje och sydamerikansk musik som 
Copacabana får publiken att vilja dansa mellan stolarna. Lite 
lugnare blir det när Magdalena Olssons flöjt inleder den fina 
melodin Estrellita. Och den som var med vid denna examen 

fick även lyssna till Village Peoples världsmelodi Y.M.C.A. 
När det är dags för aspiranterna att träda in för den högtid-

liga ceremonin marscherar man in till Police Academy marsch 
som alla känner igen som signaturmelodin till filmen om livet 
på Polisskolan. Efter utdelning av bevisen som berättar att de 
tagit sin examen spelas nationalsången.

Det är ju två generationer bland publiken. Dels polisaspi-
ranterna och dels föräldrar och andra anhöriga och då måste 
repertoaren vara både för en något mognare publik och för 
våra unga och nyexaminerade poliser.

Årets höjdpunkt för både musikerna och publiken är den 
årligen återkommande julkonserten i S:t Johanneskyrkan i 
Malmö där alla de populäraste julmelodierna spelas. En full-
satt kyrka som det alltid varit. När S:t Paulikyrkan skulle re-
noveras för några år sen följde publiken med till S:t Johan-
neskyrkan.

Tillsammans med Polisens sångkör börjar konserten alltid 
med Hosianna, Davids son och sen får ni höra det vi håller 
på att repetera på för att det ska bli både nöjda musiker och 
en nöjd publik. Ser du stjärnan i det blå eller som den heter 
på engelska, when you wish upon the star har arrangerats av 
Sammy Nestico. Från början var han  en duktig trombonist 
som arrangerade mycket för Count Basies orkester och nu 
även för Polisens Musikkår.

I väntan på en konsert

Brasset väger tungt i en musikkår. Här ser vi tubor och tromboner i full 
aktion.

Roger Andersson och Jörgen Larsson förbereder noterna inför kvällens 
repetition.
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John McWilliam musikkårens 1:e klarinettist får ni höra 
spelandes på säckpipa först i den populära skotska melo-din 
Highland Cathedral och därefter en skotsk folksång som be-
rättar om prins Charles Edward Stuarts flykt från Uist till Isle 
of Skye efter hans nederlag i slaget vid Culloden 1746. Melo-
din heter Skye Boat Song.

Polisens kör under ledning av Sasa Krstic kommer att fram-
för en del melodier utan musikkårens ackompanjemang men 
tillsammans framförs bl.a. White Christmas. Kvällens höjdpunkt 
blir O, Helga natt där både musikkåren och sångkören får en 
solist. Vem det är som är årets solist får ni veta när ni kommer 
till julkonserten söndagen den 17 december klockan 17.00.

Kjell-Arne

Flöjtisterna Lea Koch och Magdalena Olsson. John McWilliam spelar säckpipa.

Skriv i Skånepolisen!
Manusstopp till nästa nummer är den 26 februari
Skicka material till redaktören:Skicka material till redaktören:
Ola Wahlberg, redaktion@skanepolisen.se
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Sånt är livet!
Vi har ju alla våra egenheter. Själv har jag en, att gå till lokala fri-
sörer vid utlandsemestrar.  Absolut inte för att spara – utan för 
att umgås med lokalbefolkningen.

På flygplatsen, när vi skulle iväg på vår senste resa, upptäck-
tes vid gaten det som inte får hända, att ett av våra pass hade 
gått ut! Det blev till att återvända till Anderslöv. Sorti. Det 
blev ingen Golgatavandring, inga förebråelser eller skuldbe-
lägganden!? Vilken fin livskamrat jag har!

Eftersom vi inte hade något inbokat, så bestämde vi oss för 
att läsa böcker extra mycket under två veckor! Alltså se möj-
ligheter! Inställd resa är också en resa! Jag läste bl.a. Mikael 
”Soldoktorn” Sandströms bok  (biografi)  Sånt är livet. Ur den 
tog jag till mej följande: Var en del av en större grupp av väl 
valda människor och skapa en miljö där du känner dig hälso-
sam och säker (MPGI, pensionärsällskapet, Kofotsorden  ex-

empelvis). Ta en paus då och då i vilken form som helst och 
på vilket sätt det än må vara. Sträva efter känslan "att du levt 
Ditt liv så här långt på det bästa sätt du mäktat med"!

En framtida medellivslängd på 120 år är inte någon veten-
skaplig omöjlighet. Har det verkligen ett värde att vara äldst 
på demensboendet?

Ta hjälp – Ingen kan klara allt själv. Utgå ifrån att människor 
vill Dig väl!

Foton från olika resmål och hörn i världen, Cuba, Argenti-
na, Costa Rica, Tanzania, Ryssland, Vietnam osv. Bäst att sluta 
för att inte verka för skrytsam!

Ha en riktigt God Jul och jobbar ni på nyårsafton får ni fira 
tolvslaget en fridag innan. Bara ett tips...

Lite funderingar från
Jyet
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Har eller ska du flytta? Får du inte tidningen längre?
Adressregistret till tidningen Skånepolisen är inte kopplad till officiellt adress- eller medlemsregister. Detta 
innebär att vi inte per automatik får besked på om du har eller ska flytta. Du måste själv meddela tidningen 
detta genom att skicka ett mail till info@skanepolisen.se.

Uppgifter vi behöver: Fullständigt namn • din gamla adress • den nya adressen dit tidningen ska skickas.

Vill du inte ha tidningen längre måste du också meddela detta, till adressen ovan.R
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Viktigt från föreningen!

Torsdagen den 15 februari 2024
Matsalen på RCM klockan 17.00

Som vanligt bjuds det på lättare förtäring, kaffe och kaka.
Respektive sektion skall representeras och årsberättelsen skall redovisas muntligt.

Anmälan senast den 12 januari 2024 till MPGI@polisen.se

MPGI Årsmöte
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1. Ingrid Roos,
 Trelleborg

2. Christer Corlin,
 Malmö

3. Eva Rosvall,
 Åhus

Ringa in, på den översta bilden, de 5 detaljer som är borta.

i samarbete med Mediahuset i Göteborg AB, www.mediahuset.se
FINN FEM FEL

De tre vinnarna får varsin
bok. (bild till vänster)

34 svar skickades in.

Vinnarna och den rätta lösningen från förra numret:

Skicka in ert svar till:
Skånepolisen Sport & Fritid
c/o Mediahuset i Gbg AB, avd syd
Bankgatan 20
233 31 Svedala

senast den 4 mars 2024

Tävlingen är till för tidningen Skånepo-
lisen Sport & Fritids läsare. Om du vill 
ha en hel tidning, går det bra att skicka 
in en kopia av sidan.

Vinsten i denna tävlingen blir en bok, 
som du kan läsa mer om på sidan 20 
där den presenteras.

Inskickat av:

....................................................................

....................................................................

....................................................................

....................................................................

Namn

Gatuadress

Postnummer och Ort

E-post
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